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Esta leg islatura está llegando 
a su fin. Hace ya 4 años que 
tomé posesión del cargo de 
Alcalde y desde entonces 
prácticamente, casi cada 

semana, he intentado comunicarme con vosotros 
por medio de mis cartas en nuestro "diariet". En 
ellas, he querido, explicaros , justificaros y daros 
a conocer aquellas actuaciones, proyectos , 
ideas o problemas, que durante este tiempo 
han sido surgiendo en el quehacer municipal , 
que indudablemente durante estos años, ha 
tenido de todo, cosas buenas, regulares y por 
supuesto, malas también . 
Haciendo un balance de esta legislatura , diré 
que para mí ha sido muy positiva , hemos hecho 
más de 80 actuaciones y hemos llegado al final 
de la misma los tres partidos que formamos el 
Equipo de Gobierno (PSPV, EV y PVI) con la 
misma ilusión y cohesión que al principio . 
Es posible que me haya equivocado muchas 
veces, incluso que haya molestado o perjudicado 
a alguien con mis decisiones, a todos ellos les 
pido disculpas y les puedo asegurar que mi 
intención siempre ha sido actuar lo mejor posible 
para beneficiar los intereses municipales, 
aunque ello conlleve a veces perjudicar los 
intereses de algún particular o incluso algún 
"amigo". 
Han pasado ya 4 años y la verdad es que ha 
sido una experiencia extraordinaria , pero este 
periodo de tiempo, ha sido insuficiente para 
llevar a cabo todos los proyectos e ideas que 
teníamos proyectados, algunos están casi 
a punto y pronto será una realidad , como la 
Ciudad Deportiva, la Residencia de la 3a Edad 
y Centro de Día, la Guardería Infantil , la Ciudad 
del Transporte o el futuro Auditorio . 
Después del día 27, mi intención es seguir 
trabajando por nuestro Vinarós, ya sea desde 
la Alcaldía o desde la oposición y mi forma de 
actuar será la misma y seguiré apostando por ' 
todo aquello que crea interesante o bueno para 
nuestra ciudad . 
Gracias a todos por vuestro apoyo y 
colaboración , gracias. 
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• anes 
Estimats ve"ins i ve"ines, 
Després de quatre anys de legislatura ha arribat el moment de ter balang de la 
gestió municipal duta a terme i de fer-vos arribar als ciutadans i les ciutadanes les 
propostes socialistes que abanderen el nostre programa electoral. 
Baix el meu punt de vista, aquesta legislatura ha aconseguit que el desenvolupament 
de la nostra ciutat haja anat en augment, a través d'un equip de govern format per 
tres partits polítics, el treball del qual ha sigut un exemple de coordinació per a 
treballar conjuntament perla ciutat de Vinarós. 
Peró en aquesta ocasió, el próxim 27 de maig, des del PSPV-PSOE de Vinarós 
pretenem anar més enlla i aconseguir una majoria que ens permeta ter realitat 
les propostes que hem estat preparant durant aquests darrers meses perqué la 
labor socialista seguisca el seu camí, peró en solitari, aconseguint una alcaldía 
socialista. 
Per aixó, us demanem que ens doneu la vostra confianga en els próxims comicis 
electorals municipals, i que la participació siga maxima pera dura terme el dret de 
vot. 
Tal com s'observa en el nostre programa electoral, des del nostre partit es pretén 
donar la maxima atenció a aquells assumptes que els ciutadans i les ciutadanes 
ens han fet saber que els preocupen: qualitat de vida i benestar social, sostenibilitat, 
desenvolupament urba i infraestructures i capitalitat comarcal. 
Aquests quatre pilars basics es desenvoluparan des de I'Ajuntament si el PSPV
PSOE aconseguix comptar amb els vots majoritaris de la ciutadania . 
La construcció de 475 habitatges de protecció oficial (VPO), la construcció de la 
residencia de la tercera edat i de l'auditori municipal, la creació de la ciutat esportiva 
amb el seu propi camp de futbol, la construcció de la piscina municipal climatitzada 
i de la guardería infantil, són exemples de les propostes socialistes que presentem 
en el nostre programa electoral, després d'escoltar les peticions deis vinarossencs 
i les vinarossenques. 
A més, un altre deis grans assumptes que preocupa els ve"ins i les ve"ines de Vinarós 
des de fa anys, és !'actual estat de la nacional 340 al seu pas per la ciutat. Des del 
PSPV-PSOE volem fer-vos saber que l'execució de la variant de la N-340 sera 
una de les accions més importants que durem a terme després de les eleccions 
perqué es veja redun de forma considerable el perill existent en l'actualitat i que 
disminu·lsquen els accidents de transit. 
El comerg i la indústria també són pilars fonamentals , per aixó, impulsarem el centre 
comercial obert i la creació del nou polígon industrial a través de subvencions del 
ministeri d'lndústria, després de la revisió del Pla General d'Ordenació Urbana 
(PGOU). 
La creacio d'unes quantes zones verdes a la ciutat (pare central al camí Fondo, 
plaga de l'antic convent de Sant Francesc, PAI de Fora Forat, etc.) aconseguira que 
els nostres ve"ins i ve"ines, grans i menuts disposen d'espais a l'aire lliure en qué 
poder gaudir del seu temps lliure. 
1 per descomptat, la seguretat també ens preocupa i per aixó s'incrementara la 
plantilla de la Policia Local fins a arribar als 60 efectius i augmentarem el servei de 
Vigilancia Rural i els serveis específics de vigilancia en les zones turístiques nord i 
sud. 
Per tot aixó, el PSPV-PSOE confia en tu i confia en el teu vot. Dóna'ns el teu suport el 
próxim 27 de maig depositant el vot socialista en les urnes, per un Vinarós millor. 
Salutacions, 
Jordi Romeu, candidata l'alcaldia de Vinarós pel PSPV-PSOE. 

www.araromeualcalde.com 

Vínarós, 19 de maíg de 2007 

TROBADES 
AMB EL CANDIDAT 
(Sector Urbanisme) 

.. -......... 

La darrera reunió del candidat a l'alcaldia pel 
PSPV-PSOE, Jordi Romeu, va estar dedicada a 
l'urbanisme i el desenvolupament de Vinarós. En 
aquesta ocasió, el candidat va estar acompanyat per 
la regidora i a la vegada membre de la candidatura 
Maribel Sebastiá. Ala reunió van assistir arquitectes, 
aparelladors, advocats urbanistes, urbanitzadors, 
representants d'immobiliaries, constructors 
comercials del sector de la construcció. 

Es va tractar sobre els temes següents: 
- Pla General d'Ordenació Urbana (PGOU ) de 
Vinarós. Problemes, errors i gestió per tal de 
millorar-lo. 
- Creació d'una Empresa Municipal del Sól. 
-Política de creació d'habitatges de protecció oficial 
(VPO). 
- Línies generals del programa socialista sobre el 
sector. 
- Funcionament i possibilitats de mi llora deis Serveis 
Técnics de I'Ajuntament. 
Quant a projecte de futur, es va parlar sobre l'estudi 
de les possibilitats futures de creixement de Vinarós 
una vegada estiga teta la variant de la N-340 i 
liberalitzat l'antic tragat. 

Visita la nostra pagina web, coneix-nos millor, consulta el 
nostre programa electoral... Posa't en contacte amb 
nosaltres i fes-nos arribar les teues idees i iniciatives, 
expressa les teues opinions, critiques i suggerencies. 

Jordi Romeu 

nous temps 
AVINAROS 
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Ramon Adell Felip Redó Amparo Fans Miquel Miralles lmma Miralles 

Manolo Villalta Pilar Sanchez Franc Romero Marga Miralles Carlos Martín 

Paco Calvo Merche Pablo Yolanda Grau Francisco Aguilar Hector Lecha 

Marian Rodríguez Maria Adell Juan Manuel Tosca Oriol Beltran Salvador Rubert 

Angel Granja Osear Amela Pedro Calderón 

Per 1 'esquerra és possible 
Tenim un compromís amb Vinarós 
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Mirant al futur 
22. FUNDACIÓ CARLES SANTOS 
Creació d'una fundació i d'un centre d'investigació amb el nom del nostre artista 
més internacional amb l'objecte de salvaguardar la basta producció del que sen
se cap mena de dubte és un deis més destacats representants de la cultura con
temporania europea. La seu de la Fundació Caries Santos s'establira a l'església 
de l'antic Convent de SantAgustí i a l'annexa Capella de Santa Victoria . 

23. SOL URBA INDUSTRIAL PÚBLIC 
S'ha aconseguit del Ministeri d'lndústria una subvenció de 400.000 euros a fans 
perdut i un crédit de 500.000 euros sense interessos per tal d'iniciar els tramits 
del futur pol ·lígon industrial públic. 

24. HABITATGES VPO 
Garantir la construcció d'habitatges de Protecció Oficial a Vinaros, amb un per
centatge mínim d'un 10 % a cadascun deis PAI desenvolupats. Al mateix temps 
desenvoluparem polítiques destinades a garantir l'accés deis nostres joves a un 
habitatge. 

25. HORT SOLAR 
Creació en terrenys municipals d'un hort solar destinat a desenvolupar una Xarxa 
Integral d'Enllumenat Públic Eficient. Aquesta nova infrastructura deura garantir 
un menor consum eléctric municipal, així com un estalvi d'energia i una menor 
contaminació lumínica. 

26.- BULEVARD ANTIGA N-340 
Reconversió de l'antic trayat de la N-340, una vegada desdoblada per !'interior, 
en un ampli bulevard ajardinat amb més de 2000 arbres, aries d'oci, zones es
portives, etc., en el tram comprés entre Carrefour i el Duc de Vendome. 

27.- PARCS INFANTILS 1 SENIORS 
Construcció de nous pares infantils dotats amb joes, horts educatius, zones de des
envolupament de la motricitat, etc.; així com de Pares Séniors amb circuits d'aparells 
de coordinació, entrenament de la memoria, agilitat, etc. Per als nostres majors. 

28.- NOU AJUNTAMENT 
Construcció d'un nou Ajuntament als Anties Jutjats de Vinaros. El nou edifici so
breelevat permetra !'obertura de la Playa de la "Mera" al mar a través del nou 
Passeig Marítim. 

29.- CENTRE CIUTADA 
Creació a les instal ·lacions de I'Antiga Casa de la Cultura d'un centre ciutada 
capa~ d'oferir espais a les diferents entitats culturals de la nostra ciutat. 

30.- PASSAREL·LA FORA FORAT 
Desenvolupament d'una passareHa de fusta sobre la desembocadura del riu 
Cerval que permetra la prolongació del Passeig Fora Forat. 

31. MILLORA D'ESPIGONS 
Remodelació i millora deis diferents espigons per tal de garantir la conservació 
de les nostres cales i platges. 

32. CIUTAT ADMINISTRATIVA 
Creació d'una ciutat de I'Administració destinada a aglutinar les instaHacions de 
la Comissaria de Policia, la Seguretat Social, l'lnem, etc. 

33. PISCINA MUNICIPAL 
Construcció d'una Piscina Municipal Climatitzada als terrenys del PAI de Mer
cadona. 

34. NOU CENTRE DE SALUT 
Oferir a la Conselleria de Sanitat nous terrenys de propietat municipal per tal de 

garantir la construcció d'un nou Centre de Salut d'Atenció Primaria. 

35. CONVENT DE SANT FRANCESC 
Desenvolupament, conjuntament amb la Direcció Territorial de Patrimoni, d'un 
Pla Especial, que ha de permetre salvaguardar la memoria i les restes del Con
vent de Sant Francesc, així com el ús públic del solar. 

Domingo 20 de mayo a las 7 de la tarde Fiesta miting del PVI al Paseo 
El próximo domingo día 20 de mayo a partir de las 19 horas en el paseo marítimo (frente al Cop de Mar) se realizará una fiesta verbena - mitin del PVI (Partit de 
Vinarós lndependent) en el que intervendrá Javier Balada Ortega, candidato a la Alcaldía de Vinarós por el PVI. Os esperamos 



Juan Bautista Juan 
Je dedica profesionalmente al uctor del campo. 
ngenlero t6cnlco agrfcola de formación y con una 
tmpresa dedicada a la distribución de productos 
agrlcolas, dedica ademés buena parte de su 
:lempo libre a cuestiones relacionadas con el 
nedlo natural. 

Si el apego a la tierra significa un compromiso con el 
3ntomo en el que vivimos, Juan Bautista Juan es la 
nejor persona para encabezar un proyecto de 
~obiemo municipal. 

~la hora de integrar y abanderar el nuevo proyecto 
:!el Partido Popular, Juan se ha fijado en que "el 
partido cuenta con personas comprometidas y 
responsables, que tienen criterio y honradez, 
valores que han hecho que me implique en esta 
nueva etapa". 

Responsable de sus actos, de sus proyectos e ilusio
nes, Juan Bautista Juan asume su nueva etapa con 
seguridad y paso firme y, sobre su propio carácter 
destaca que "no tengo inseguridades pero sí me 
gusta reflexionar las cuestiones importantes para 
tomar una decisión. No tengo miedos pero sí tomo 
precauciones y evito peligros o riesgos 
innecesarios". 

Como con la tierra, que debe regarse y cuidarse, para 
que continúe dando sus frutos, asl afronta Juan 
Bautista Juan el cultivo de los intereses generales de 
Vinares. 

\ -
emesto molinos Iuis gandia 
Licenciado en negocios Licenciado en Ciencias 
internacionales y Pollticas y de la Admi-
lenguas extranjeras, en nistración, es Pte. de 

mar medina amparo martinez 
Diplomada en enfermerla, Administrativa comer
ejerce en el Hospital de cial. Cuenta con unas 
Vinaros. Pta. del AMPA enormes ganas de 

mercedes baila mariano castejón elisabet fernández joaquin e. torres 
Es auxiliar administrativa Diputado Autonómico y Diputado Autonómico y Ingeniero técnico de 
en Atención Primaría. concejal. Excelente concejal. Excelente telecomunicaciones. 
Orgullosa del puro gestor, es el veterano de gestor es el veterano de imagen y sonido. 

Económicas y Noves Generacions de 
empresariales. Es una Vinaros. Es la Juventud 

del Col. Ntra. Sra. de la trabajar por cuanto 
Consolación. Es Inquieta, redunde en beneficio de 

raigambre vinarocense, la política de nuestra la política de nuestra Luchador y perseve-
no se p1erde los actos candidatura. candidatura rante, confía en el 

persona act1va y de que marca el presente. emprendedora y Vinaros y sus gentes. populares y religiosos. trabaJo para conseguir 
una ciudad meJor carácter abierto. responsable 

marcela barbe rafael mingo caria miralles eva ribera rubén chesa francisco j. arseguet nuria tomás 
Dinámica y entusiasta. 
Le encanta el debate, 
es una defensora del 
diálogo y está compro 
metida con el proyecto 
popular puesto que se 
ajusta a sus ideales. 

cal1os martorell 
Comerciante. De carácter 
simpático y abierto con la 
gente. Amante del 
deporte y muy preocu
pado por la ausenaa de 
instalaciones adecuadas 
en Vmaros 

Ama de casa, fue 
agente comercial 
aunque en la actualidad 
regenta su propia 
empresa. Es vicepresi
denta de la Coral García 
Julbe 

~en Eduar.iál Estudiante de Derecho. Auxiliar de enfermería. Se oonsidera una persona Diplomado en Secreta-
Ffsica. lrNestigéday Es militante de Noves Suele consegUir cuantas sendlla y responsable. riada lntemacional, Di-
kJc:f1a(b-contael oonsumo Generacions. Desde su metas se propone y Piensa que la juventud es rección de empresas y 
dedrogasyenlapreven- JUVentud nos aporta con trabajar por mejorar su la gran olvidada y quiere Rel. Públicas. Piensa en 
d6n del tabaqtjsmo. Galcr- responsabilidad la VISión pueblo es para ella un trabajar para consegwr un futuro libre de los 
donado en varias ocasiones más entusiasta de cara objetivo irrenunciable. nuevas instalaciones actuales pactos políticos 

al futuro. deportivas y culturales que oonen freno a Vinarüs. 

femando giner anabel matamoros nuria valls 
Nació en el seno de la Comerciante. Joven Administrativa de profe-
familia de oomerciantes responsable y ampren- sión. Se siente muy ilu-
"Casa Ángel Giner". Al dadora que conoce per- sionada por poder 
terminar los estudios fectamente el comerc1o colaborar act1vamente 
optó por continuar con el local , así como las 1n- aportando y desarro
negocio familiar. Gran quietudes y necesidades liando proyectos para 
conocedor del comercio. de la pequeña empresa. lograr un Vinaros mejor. 

~ 

josé Iuis gil maria josé pascual maria dolores blasi josé ramón tárrega enrique chaler 
Procura analizar la Directora de Enfermería Administrativa. Fue la Empresario. Experiencia EselPresilenteL<X3del 
realidad desde los más del Hospital. Cuenta con secretaria general del en la gestión eficaz del PP. Demostró su excelente 
profundo de sus las herramientas nece- GIP. Cuenta con la cons1stono vmarocense capaadad gestora como 
esencias. Sus JUicios sarias para seguir firmeza e Ilusión ne- en antenores etapas, oonceJal de Hacienda. 
pasan por encima de lo pulsando la realidad coti- cesanas para trabajar y puesta ahora, al servicio Pone al serv~ao del paildo 
sencillo y descubre lo que diana y poder ofrecer las consegUir un Vinaros más del ambicioso proyecto y del grupo mun1apal toda 
la mayoría no quiere ver soluciones adecuadas. seguro para sus vecinos popular. su expenenaa. 
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Tenemos confianza en Juan Bautista Juan 

Muchas razones propician el cambio 

Ante la gestión poco planificada y totalmente ligada a la improvisación 
que durante la presente legislatura hemos sufrido los ciudadanos 
de Vinaros, llega el momento de propiciar un cambio. De evitar que 
el Ayuntamiento siga estando gobernado por un conglomerado de 
partidos sin un programa común y que va gestionando a "salto de 
mata" sin un modelo de ciudad determinado. Por eso, el Partido 
Popular se presenta ante el electorado con un programa serio y 
con buenas razones para que los vecinos de Vinaros le otorguen su 
confianza: 

Por una gestión urbanística responsable 
Porque ya hemos sufrido demasiadas operaciones urbanísticas que 
o bien han supuesto un fiasco para las arcas municipales o bien han 
quedado paralizadas por organismos superiores, al estar totalmente 
fuera de ordenación. Y es que la gestión responsable del Partido 
Popular asegura que no se repitan casos como los de la torre de 
Champion o la modificación del PGOU junto a la partida Vistabella, 
que permitirá que se construyan edificios en altura, con el consiguiente 
perjuicio para los vecinos de la zona. 

Por una política de seguridad pensada por y para la 
ciudadanía 
Porque ya basta de no tener ninguna política trazada de cara a 
garantizar la seguridad de los ciudadanos y dejar en manos de la 
improvisación asuntos claves para los vecinos. Ya es hora de ponerse 
a trabajar para evitar los incontrolados se dediquen a provocar 
destrozos en el mobiliario urbano o que por la falta de control se 
perturbe el descanso de los ciudadanos. Y en materia de seguridad, 
el Partido Popular promete ampliar los efectivos de la Policía Local, 
creando una policía de proximidad que atienda las demandas de la 
ciudadanía. 

Por una política cultural ambiciosa y que devuelva a 
Vinarós la capitalidad de la comarca 
Porque nuestra ciudad ha perdido, a favor de otros municipios 
vecinos, su liderazgo cultural. Porque la programación en eventos 
teatrales o musicales ha quedado limitada a los circuitos que llegan 
desde instituciones autonómicas o universitarias, sumiendo a los 
aficionados a la cultura en una legislatura anodina. Por eso, desde 
el Partido Popular se apuesta por gestionar correctamente esta 
cuestión, con programaciones dignas de una futura instalación como 
será el nuevo auditorio de la localidad. 

Por una atención directa a los jóvenes, con programas, 
cursos y actividades 
Porque durante los últimos cuatro años, los jóvenes de la localidad 
no han tenido ninguna referencia institucional, contando con un 
Casal Jove sin una mínima infraestructura y que corre el riesgo de 
convertirse en un reducto frecuentado por unos pocos. Por eso, las 
NNGG del Partido Popular abogan por un Casal Jove que diversifique 
su oferta, dependiendo de la edad de los jóvenes con oferta lúdica, 
formativa e informativa. 

Porque ya es hora de imponer un nuevo estilo de gobernar 
y de dirigirse a la ciudadanía 
La seriedad y la honestidad deben imponerse a las ansias de 
protagonismo, al talante falto de diálogo y los insultos que salen de 
las filas del tripartito. Porque las personas que integran la candidatura 
del Partido Popular aseguran el respeto y las buenas maneras que se 
merece la ciudadanía. 

Por estas razones, entre otras muchas, el Partido Popular y la 
candidatura que encabeza Juan Bautista Juan se merecen el 
apoyo mayoritario de la ciudadanía y, para ello, pedimos su total 
confianza. 
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Guillem Alsina: "Vinarós 
poble, dutat, capital" 

Sacrifica! votan!, saps que és 
ZUV?, o una UE2R05?; saps que 
és la LUV?, o la LRAU?; coneixes 

VINAROS 
la SU.R-18? Molt probablement, la 
maJona no ho cone1x. 

Molt segurament, per damunt d'aquestes lletres 
sense sentit, si que coneixes com és Vinarós i de 
quina manera l'hem vist créixer. No cal ser promotor 
o arquitecte per saber com ha de créixer Vinarós. 
Només cal estimar el poble, que vol ser ciutat sense 
deixar de ser poble, que vol ser capital sense deixar 
de ser poble. 
Avui no et donarem sigles, ni un llenguatge técnic 
dificil de digerir, perqué només amaguen realitats. 
Ara et diem quin és el Vinarós que Esquerra vol 
mantenir, i veuras com no esta molt lluny del que tu 
has pensat. 
Vinarós, el que tots volem, ha de mantenir aquesta 
estructura per no perdre la seua identitat: 
Centre antic: no toleran! cap obra que trenque la seua 
linia, ni a canvi d'unes poques places de parquing. 
Barris moderns: dalt de la 340. Entenem que és un 
argument facil rebutjar gratacels, d'entrada, peró és 
més sostenible un edifici de 20 altures que una filera 
de 80 cases adossades. Una condició sine qua non 
per a un gratacels sera deixar un radi al seu voltant 
de 50 a 100 metres, segons altura, destina! a zona 
verda pública. 
Costa nord 1 costa sud: respectar urbanisticament 
la concepció de zona residencial i rebutjar la muralla 
que es vol al9ar. 
Zona industrial 1 poligon comercial: donant les 
mateixes facilitats i infraestructures que altres pobles 
han dona! pera la seua instal·lació. 
Zona ermita: crear una anella de protecció més extensa 
de la serra de l'ermita. 
Zona Aiguadoliva 1 zona Soterranyes: Pla Especial 
de Protecció. 
Des d'Esquerra, entenem que fora d'aquesta filosofía de 
divisió del terme, només pot haver-hi una confusió molt 
perillosa que fara de Vinarós una comunitat de veins 
sense identitat ni personalitat. Vinarós, ara i sempre! 
Vinarós, Poble, més que mai! 

Un dia de reflexió 

Proposta de creadó d'un espai 
per assajar els grups de música 

\ 1 Duran! molts anys s'ha intenta! aconseguir ! BLOC una infraestructura on els grups de música, 
__ la majoria joves, puguen tindre el seu espai 

_... per crear i preparar els seus concerts. Una 
reivindicació de molt de temps i que ara 

és el moment de portar-la endavant, fent-la saber a la 
ciutadania i als politics del nostre ajuntament. Nosaltres 
com a eina per transmetre les inquietuds, iniciatives o 
pro postes de la ciutadania i en aquest cas, d'una part molt 
importan! del nostre poble com són els joves, fa re m tot el 
possible per engegar aquest projecte i fer-Io realitat. Fins 
ara, tates les iniciatives sempre han estat enderrocades 
pels diferents colors deis ajuntament respectius, si 
nosaltres estem representats a l'ajuntament, sera el 
tema prioritari per posar damunt la !aula. 
El projecte estaría campos! per un local on els grups 
de música podrien tindre el seu espai individual i ben 
condiciona! per a dur a terme els assajos deis seus 
projectes i iniciatives musicals. Habilitan! un espai 
dotat de 20 sales, separades i insonoritzades, on 
cada grup llagaría la seua sala responsabilitzant-se'n 
del manteniment. Una sala en comú, on cada mes 
s'organitzaria petits concerts i es posaría en comú els 
treballs realitzats. 
També serviría per fomentar l'habit d'aprendre música i a 
tocar un instrument amb l'opció de crear una escala de 
música a nivell d'iniciació especifica en instruments de 
percussió, guitarra, teclats, vent i cant. La possibilitat de 
poder gravar les seues maquetes i fer un seguiment deis 
concursos en l'ambit de Paisos Catalans o de la resta de 
I'Estat espanyol. 
Des del BLOC Vinarós volem oferir una sortida a 
aquesta situació, ja que el nombre de grups ha puja! 
considerablement a la nostra ciutat i pobles veins de la 
nostra comarca . Grups de Vinarós, Benicarló, Alcanar, 
Calig, Traiguera, San! Jordi, Amposta, Ulldecona, 
San! Mateu ... la llista és mol! extensa i els grups 
innumerables, s'afegirien a aquesta iniciativa que el 
BLOC agafa de part de tots els joves, que tenen la 
necessitat d'aquesta infraestructura per ser una porta 
d'entrada a la multiculturalitat i diversitat de ritmes, 
músiques i lletres musicals. A Vinarós , el BLOC compta 
amb els músics. 

Primer de Maig 
ASSOC/ACIÓ DE VEiNS 

DE VINARÓS "MIGJORN" 
30 ANYS LLUITANT PEL POBLE 

Com cada any s'ha celebra! a Vinarós 
la festa del Primer de Maig i com és preceptiu en 
aquestes celebracions, tots els presents que militen 
en algún partit politic, o en algún sindical, aixi com 
els ciutadans que ho desitgen, poden fer el seu 
parlament i també com és normal surten a la llum 
els problemes que tenim els treballadors i nosaltres 
ens preguntem fins a quants morts hem d'arribar 
perqué les institucions s'adonen que es fa massa la 
"vista grossa" amb la seguretat i que tota persona 
que treballa en un primer pis ha d'estar ben lligat i 
ha de complir totes les mesures de seguretat que 
tacen falta. Quan passes per davant d'una obra 
que té ja !'estructura de la casa feta, i hi posen 
les baranes de seguretat, aquestes pareixen que 
estiguen tetes per complir l'expedient i res més, 
molles vegades són de mira'm i no em toques, és 
igual que treballar sense cap protecció. 1 si no estas 
lligat d'algun lloc sólid i no tens una bona xarxa més 
avall, malament rai 
Segurament que ara que ha passat la festa deis 
treballadors els vigilants d'obres i els "amos" de les 
obres tindran una mica més de precaució i faran 
complir les mesures de seguretat una mica millar, 
peró dintre de sis mesas, ningú no se'n recordara i 
tot seguira amb el seu mal rotllo, continuaran havent
hi accidents, pero en aquest més que previsible 
cas, els ajuntaments que teóricament sempre tenen 
l'última paraula, haurien de tindre alguna persona 
que pugués, amb els elements coercitius que 
calguen, dir a !'empresa o al treballador el que s'ha 
de ter per poder evitar accidents laborsals 
1 tornan! als actes celebrats a Vinarós a la pla9a del 
Primer de Maig, ens va alegrar molt el fet que hi 
haguessen representants politics del poble vei de 
Benicarló i també d'Aicala de Xivert. Mentrestant, 
del nostre poble i com a única persona al nostre 
ajuntament només va m poder veure el representan! 
del Bloc-Esquerra, Verda Ramon Ádell. 
Possiblement, siga l'única persona treballadora 
de l'ajuntament i que va saber estar al costal deis 
treballadors. Tot un detall. 

Volem un port digne 
No malgastem /'aigua 

RAMONPUIG peces d'un engranatge que els fa actuar a 
tots en el mateix sentit, encara que cada 
peya tinga una expressió diferent. 

Als partits polítics 
El dia abans del sacrosant deure 
democratic d'anar a votar esta resevat a 
la reflexió. Sort en tenen els politics que ni 
un sol un dia l'any, la població abandona 
la rutina quotidina per seure a pensar; 
si ho fes, si reflexionar no fos causa 
d'una sensació estressant, la conclusió 
més lógica seria abstenir-se. Aixó, peró, 
comportaría que el dia després, la població 
hauria de continuar reflexionan! sobre la 
seua vida i la necessitat de canviar-li el 
sentit per viure-la satisfactóriament. Quin 
dilema! 
Tot i aixi, els mitjans de comunicació 
es llaneen a una frenética campanya 
proelectoral en una única direcció: a qui 
siga, peró a votar. Ens saturen de discursos 
i entrevistes a candidats que magnifiquen 
el que han fet o prometen el cel si són de 
l'oposició, tal com ja havien fet fa quatre 
anys. Ens atordixen d'informació fins que 
parlar de les eleccions esdevé una obsessió 
col·lectiva amb la convicció que ha arriba! 
el moment més transcendent de la nostra 
vida: triar quin partit ha de decidir com hem 
de viure i com ha de ser la nostra ciutat. 
L'acte de reflexionar suposa un grau 
d'actitud critica sobre l'estil de fer les 
coses deis nostres mandataris, peró si 
la reflexió es limita a prendre una decisió 
sobre qui ho podría fer millar, és que no 
s'ha entés que el problema no esta en les 
persones, sinó en el model de democracia 
representativa. Qui aixi pensa consolida el 
sistema jaque els politics no són més que 

Alió realment importan! no és posar a 
prava cada pe9a de l'engranatge, sinó 
el conjunt del model. Una actitud aixi 
suposaria una reflexió tan profunda i 
serena que necessitaria una determinada 
predisposició social a prescindir de 
la televisió, desentendre's de les 
competicions esportives, oblidar-se 
d'acaparar als supermercats, i considerar 
com tenim d'hipotecada la vida a mans 
d'altres. Seure davant del televisor és un 
acte en soledat i amament, la mateixa 
soledat de quan patim un problema laboral 
o personal. Reflexionar individualment és 
la clau perqué les coses continuen igual 
ja que provoca una sensació d'impoténcia 
que dóna for9a als poderosos. 
Tot esta en contra de la possibilitat de poder 
reflexionar en condicions; l'ensenyament, 
la premsa, la televisió, l'art, la música 
o el cinema són tota una mediocritat 
inteHectual al servei del model establert. 
Segons Noam Chomsky, "exceptuant les 
matematiques i les ciéncies dures, dubto 
que hi haja alguna disciplina del saber 
que no estiga a mans de persones sense 
formació especial i criteri humanistic". 
Si alguna persona reflexiona en el sentit 
qué hauria de fer la població per fer sentir 
la seua veu amb la potencia necessaria 
per fer tremolar la piramide del poder, que 
ho faya saber a tothom o que calle duran! 
quatre anys més. 

ANTONIO APARIC/ 
Vull manifestar mitjanyant aquest 
escrit a tots els partits politics de la 
tendencia que siga d'aquesta ciutat 
de Vinarós que, si n'hi ha cap que 
es comprometa a cuidar i treballar 
per mantenir l'ordre civic i ciutada , 
a qué tots els ciutadans tenim dret 

(sempre d'acord amb les normes, 
reglaments i lleis), tal com acabar 
amb la contaminació acústica 
innecessaria (ciclomotors i motos 
amb un index de soroll il ·legal), 
neteja , cultura , etc., pot comptar 
amb el meu vot i els de malta altra 
gent. Segur. 

Una ciudadana, un voto, un error, voto nulo 
JUAN JOSÉ TEN ORERO 
Cuando los ciudadanos de a pie 
estamos en la convicción de que nuestro 
Ayuntamiento nos ampara y defiende 
nuestros derechos nos encontramos 
con sorpresas inesperadas debido al 
error administrativo reconocido por la 
funcionaria que atiende a los habitantes 
de nuestro querido Vinarós. 
En junio de 2006 mi hija realizó los 
tramites oportunos para darse de 
alta en el censo y el pasado dia 11 
de mayo fui a las dependencias 
administrativas del ayuntamiento 
a comprobar si estaba censada, 

ya que en mi domicilio se habían 
recibido las tarjetas correspondientes 
y la de ella no. La contestación por 
parte de la administrativa fue que la 
documentación presentada estaba 
correcta , pero por error no se habían 
introducido los datos correspondientes 
y ya no había plazo reglamentario para 
solucionarlo antes de las votaciones 
municipales y autonómicas 2007, por 
tal motivo hiciera una reclamación . 
La cara de cabreo e indefensión que 
se te queda es digna de un poema. 
Muchísimas gracias por su diligencia. 
Una padre de una hija sin ciudad. 

Nota informativa de la redacció 
Dissabte 26 de maig, dia de reflexió de les eleccions municipa ls i 
autonómiques, no es publicará cap escrit de is partits polí tics ni tampoc 
cap opiníó de caíre po lí tíc i/o electoralista, ni qualsevol tipus de publicitat 
re lativa a les eleccions. 
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El nou sseiu marítim estara totalment 
an·vellat a cota zero i uarantira l'accessibilitat 

Peatonal, a nivel/, accessible i sense barones. El nou passeig marítim sera un 
gran espai obert al mar. 

X.F 
El nou passeig marítim de Vinarós estaré totalment anivellat a cota zero i sera 
totalment accessible pera les persones discapacitades. L'alcalde Javier Balada 
va assegurar dimarts que les obres es duen a nivell de cota zero "per tal que 
tot el passeig estiga alineat". Segons Balada, "quan es van fer les prospec
cions es va veure que existia un desnivel! i els técnics i el redactor del pro
jecte van determinar que la millar opció era fer-ho tot a nivell i no en diferents 
altures". D'aquesta forma, va continuar Balada, "el passeig quedara tot a la 
mateixa altura i el desnivel! no superara mai el 2%, tal com dicten les normes 
d'accessibilitat". 
La part més elevada del passeig se situa a !'estatua de Costa i Borras, amb un 
desnivel! d'uns 90 centímetres. Allí es tara una pla~a que quedara elevada i hi 
haura escalons fins arribar a la cota zero. 
Balada va destacar que, entre aquesta estatua i el punt que arribe a cota zero, 
hi haura diferents accessos per a persones amb mobilitat redülda que garanti
ran la total accessibilitat. Quant a les obres, !'alcalde va assegurar que avancen 
a bon ritme i que abans de finals de juny "estaré tot formigonat i preparat perqué 
es puguen celebrar les testes sense cap problema". 
L'alcalde també va demanar disculpes als ve"lns del paseig perqué, va dir, "no 
se'ls va informar en el seu moment com hauria d'haver estat la meua obliga
ció". 
L'ajuntament ha posat a disposició deis ciutadans a !'entrada del mateix consis
tori les imatges que mostren com sera el nou passeig marítim. 

En aquesta imatge s'aprecia com quedara la zona de /'estatua de Costa i 
Borras, la part més elevada del passeig. 

TODO EN ROTULACIÓN 

ROTULART 

RÓTULOS LUMINOSOS • PLACAS GRABADAS · IMPRESIÓN DIGITAL· ROTULACIÓN PVC 

LETRAS CORPÓREAS • DIRECTORIOS · VITRINAS Y PANELES DE INFORMACIÓN 
PANCARTAS PUBLICITARIAS - SISTEMAS MODULARES DE SEÑALIZACIÓN 

DISPLAYS Y SISTEMAS DE PRESENTACIÓN 
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Els veins de la partida la Closa denuncien .. passivitat 
municipal" per la continuitat de l'activitat de la gravera 
X. F. 
Els verns de la partida la Closa de Vinares han expressat el seu malestar per la continunat de l'activitat 
de la gravera situada a la zona. En nom de l'associació vernal , Francisco Llátser ha indicat que han pre
sentat denúncies davant I'Ajuntament de Vinares "per l'existéncia d'aquesta instal ·lació il·legal que, a més 
d'envair la llera del riu Cerval i ocupar part de sol no urbanitzable protegit, genera una gran quantitat de 
soroll i de pols que pertorba el descans deis verns i danya greument els cultius de l'entorn". Llátser ha in
dicat que "davant la passivitat municipal , que va fer cas omís a totes les denúncies presentades, es va in
terposar una demanda davant els jutjats del contenciós administratiu de Castelló, fet que va provocar que 
I'Ajuntament dictés tres decrets de tancament immediat de les tres activitats desenvolupades". Aquestes 
ordres pero "han servit de poc" segons l'associació vernal , "jaque !'empresa que !'explota ha fet cas omís 
i la gravera seguix en funcionament". Els verns sol ·liciten una indemnització "per tots els danys causats". 

Romeo informa que el tema esta pendent de decisió 
judicial i especifica les accions preses des del consistori 
X. F. 
El primer tinent d'alcalde i regidor d'Urbanisme, Jordi Romeu, va informar dimarts que en el tema de la 
gravera cal esperar la resolució judicial i va donar a conéixer dimarts les actuacions que hi ha realitzat 
I'Ajuntament de Vi na ros. 
El primer tinent d'alcalde va indicar que "qualsevol actuació d'ordre de tancament o suspensió d'activitat 
és un procés llarg" i que qualsevol pas que done l'ajuntament "esta condicionat pels informes deis técnics 
i perles resolucions judicials". 
Romeu va donar dates concretes deis diferents decrets d'alcaldia i ordres de tancament d'activitat de di
ferents parcel ·les que ha presentat l'ajuntament. A totes elles la mercantil Aridos Garcia S .L. va presentar 
recursos de reposició que van ser desestimats pel consistori. L'empresa va presentar llavors diversos 
contenciosos administratius que es traben en aquests moments pendents de resolució judicial. 
El primer tinent d'alcalde va recalcar que l'ajuntament "ha fet el que havia de fer, pero estem en un estat 
de dret i la mercantil pot al ·legar i sera el jutge qui determine una decisió". 
Romeu va qualificar de "greu" el fet que el PP "aprovés un PGOU en el qual tenia la possibilitat que aquella 
zona tingués una qualificació diferent a la que se li va donar, perqué el Cerval no és el lloc més idoni per 
instaHar-hi una empresa d'aquest tipus". 
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AFIVINA informa en el Dia 
Mundial de la Fibromialgia 

'~ 12 MAYO ·~ 
R DIA MUNDIAL ~ 
DE LA FIBROMIALGIA 

AFIVINA 'f 
Lourdes Benet, Josefa Fuentes i Fina Gallardo van 
atendre els interessats en la mala/tia a la plac;a del 
mercat, juntament amb Josefina Montserrat i Luci 

X. F. 
El diumenge passat es va celebrar el Día Internaci
onal de la Fibromialgia, la Síndrome de Fatiga Cró
nica i la Intolerancia Química Múltiple, i per informar 
sobre aquesta malaltia i realitzar reivindicacions a 
l'administració estatal i autonómica, I'Associació de 
Fibromialgia de Vinares i comarca (AFIVINA) es va 
instaHar a la plaga del mercat. AFIVINA la conformen 
un grup de pacients preocupats per l'enorme impacte 
individual i social d'aquestes malalties. L'associació 
té l'objectiu de sensibilitzar la població, aconseguir el 
reconeixement médic, institucional i de les adminis
tracions públiques, fomentar la investigació i facilitar 
el suport mutu entre els afectats i les seues famílies 
per millorar la seua qualitat de vida. 

PROMOCIONES INMOBILIARIAS GILABERT 

49 viviendas en la e/ San Joaquín 
esquina con e/ Aragón 

5 chalets en la playa El Barco-Saldonar 
8 p o 1 e/ a o a ado 

a Paz e o o 
20 viviendas en la calle Asturias, 

esquina calle San Fernando 

CONSTRUYE: 

P~OM( ¡· UBRAS y SERVICIOS 

CUBERT, s.l. 

SI BUSCAS VIVIENDA EN VINAROS, 
ATENCIÓN A NUESTRAS PROMOCIONES: 
INFORMACIÓN Y VENTA DIRECTAMENTE DEL PROMOTOR 

EN e/ dr Fleming, 6 bajos VINARQS Tel. 964 45 2311 
www.promohogar.com 

BAR-BACOA 
EJ. •••ca• BEJ. CABAI.I.D 

Almuerzos y comidas Tel. 610 382 299 



\ 
( 

12 

Els tuncionaris del Palau de Justícia 
de Vinaros reclamen millares 
laborals i salarials 
X.F 
Els funcionaris de justicia de Vinarós, de la mateixa manera que els de la resta de 
la Comunitat Valenciana, van fer el divendres passat una aturada laboral de dos 
hores com a mesuta reivindicativa de les seues condicions laborals i económiques. 
L'aturada va ser seguida per més del 90% del funcionariaL Segons explicava Sebas
tia Roso, com a representant deis treballadors, la millora retributiva que propasa la 
conselleria de Justicia en els sous era "de només 20 €, pero ni tan sois per aquest 
any, sinó a pagar a partir de l'any 2008". Roso ha destacat el fet que la Comunitat 
Valenciana "té la ratio més alta en quantitat d'assumptes que són derivats a aques
tes dependencies i en canvi , quant a l'ambit de funcionariat és la més baixa, amb la 
qual cosa cada funcionari ha de tramitar més asssumptes per poder assumir la feina 
i ens trobem col·lapsats". Si no s'arriba a una solució, els funcionaris han anunciat 
que continuaran amb aturades de dos hores els dies 15 i 17 de maig, mentre que 
també tenen previst dos dies de vaga els propers 23 i 24 de maig. El funcionariat no 
descarta fer una vaga indefinida 

El Cicle de Curtmetratges Agustí Comes 
de Vinaros s'auermana amb el Festival de 
Cinema de Peníscola 

L'organització del Festival 
Internacional de Cinema de 
Comedia de Peníscola i la del 
Cicle de Curtmetratges Agustí 
Comes de Vinarós han aconse
guit un acord de col·laboració. 
L'agermanament entre amb
dós certamens es tractava des 
de feia temps i ara, coincidint 
amb un nou equip de direcció 
al capdavant del festival penis
cola, s'ha convertit en realitat. 
Ambdues parts han acordat 
que el grau de col·laboració 
anira en augment progressiva
ment. De moment, enguany, 
en la dinovena edició del Fes
tival de Peníscola es podran 
veure els curts guanyadors 
del premi del públic en les dos 
últimes edicions de I'Agustí 
Comes, comedies ambdues: 

Éramos pocos, treball de Borja Cobeaga nominat als Osear, i Diez minutos, dirigit 
per Alberto Rúiz Rojo i guanyador d'un Gaya. A més, també es projectara un avan¡;; 
deis treballs del certamen de Vinarós que enguany se celebrara els dies 1 O, 11, 12 
i 27 de julio!. 
En el mateix acte s'ha donat a conéixer el cartel! de la sisena edició del Cicle de 

Vinarós, 19 de maig de 2007 

Valoració positiva de la 
presencia vinarossenca a la Fira 
Expovacaciones de Bilbao 

El passat diumenge va finalitzar la fira de turisme de Bilbao, Expovaca
ciones. El Patronat de Turisme de Vinarós fa una valoració positiva de 
la seua assistencia per la gran afluencia de públic durant el cap de set
mana, fet que unit a la bona ubicació de l'estand de Vinarós, va implicar 
que !'interés del públic base per la nostra destinació fas molt important. 
La gent que ha acudit a l'estand de Vinarós s'ha interessat sobretot pel 
que fa a la gastronomía, la capacitat i les infraestructures hoteleres i de 
restauració, així com pel sol i la platja i !'oferta turística d'oci pera aquest 
proper estiu. 
Durant la fira l'estand de Vinarós va rebre la visita de la regidora de Tu
risme del Govern base, Ana Agirre Zurutuza, que una vegada més es va 
interessar perla nostra oferta turística. 
A més a més, la presencia a la fira es va vare refor¡;;ada per una cam
panya promociona! de Vinarós, que va tindre lloc al llarg deis dies en una 
de les televisions locals amb més audiencia de la provincia de Biscaia, 
Telebilbao, i també per una inserció promociona! al periódic de El Mundo 
a les comunitats d'Euskadi, Navarra, Cantabria, Astúries, Galícia, la Rioja 
i Castella i Lleó. 

ElS CANDIDATS DE VI NABOS. EN El DEBAT DE lA COPE 
Dins del seu seguiment de la campanya electoral 
pera les municipals del 27 de maig, COPE VINARÓS 
(1 01.6 FM) celebrara un debat, que reunira als can
didats a l'alcaldia de Vinarós. El debat, en directa, 
es tara en el transcurs del programa 'La Mañana de 
COPE Vinarós', amb Bartomeu Roig i Emma Bas, el 
dijous 24 de maig , a partir de les 12 hores 

Ven, escucha nuestras propuestas, hablamos, opina y el dra 27 decide. 

El Partido Socialista quiere invitarte al mitin de campaña electoral que celebraremos el próximo 
Domingo día 20 de Mayo, a las 12.00 hrs. en el Auditorio Municipal. 

En el acto participarán 
Batiste Cardona, Senador por Castellón. 
Adolf Sanmartín, Secretario General Comarcal PSPV-PSOE 
M8 Antonia Martínez, Senadora por Murcia y Presidenta de la Comisión de Justicia del Senado. 
y cerrará el acto, Jordi Romeu, Candidato Socialista al Ayuntamiento de Vinares 

araROMEUalcalde 
Mitin de campafia electoral elecciones municipales 2007 



Clínicas ·dental 
Consigue la boca que siempre has soñado 

Haga como yo y confíe en 
CLÍNICAS UNIDENTAL 

~ Profesionales altamente cualificados 
para cada uno de los tratamientos. 

~ Especialistas en IMPLANTES DENTALES. 

~ Facilidades de pago y cómodas 
financiaciones. 

Hasta en 

MESES 
sin intereses 

SOLICITE INFORMACIÓN EN CUNICA 

Abrimos SÁBADOS por la mañana 
Plaza Tres Reyes, 5 Tlf. 964 45 91 65 

VINAR0S 
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-·' · , · 11 eleccions municipal~s 2001 ViJuJrf¡J 
Divendr,e, • 1 1 de maig 

El PSOE ores nta les línies del seu programa electoral 

YC. 
El PSPV-PSOE de Vinares va presentar el seu programa electoral que es divi
dix en quatre pilars: qualitat de vida i benestar social, sostenibilitat, desenvolu
pament urba i infraestructures, i capitalitat comarcal. El candidata l'alcaldia de 

Dfumenge, 13 de maig 

Vinarós per aquest partit, Jordi Romeu, i components de la llista van presentar 
aquest programa que segons Romeu és "coherent i cre'lble". 
El candidat va destacar que dins deis eixos del programa s'inclouen diverses 
arees com per exemple dins de qualitat de vida i benestar social es tracten 
temes com la tercera edat, l'educació, la cultura, els esports, la joventut, el 
comen;:, la indústria, el treball , el turisme o la seguretat ciutadana i la seua 
millora. 
Quant a la sostenibilitat, es destaquen l'ampliació de les zones verdes incloent 
la proposta que al solar de l'antic convent de Sant Francesc es fac;:a una nou 
pare amb un espai lúdic per a xiquets i també un aparcament subterrani. L'ac
tual solar s'uniria amb la plac;:a de Maria Conesa per crear una gran zona verda 
al centre de Vinarós. 
El tercer eix és el desenvolupament urbanístic i d'infraestructures, en el qual 
s'inclou la remodelació de diversos carrers del centre urba com el carrer de 
I'Angel o la plac;:a de Sant Valent, el desenvolupmanet de la xarxa de gas natu
ral, o la urbanització i la dotació urbanística de diferents zones de la ciutat. 
Per acabar, el quart pilar és la potenciació de la capitalitat comarcal de Vinarós 
amb l'execució de la variant de la carretera nacional 340 o la creació de la 
ciutat administrativa que acolliria hisenda, el SERVEF o la Seguretat Social, 
d'entre altres. 
Romeu també va anunciar que a través de la seua pagina www.araromeualcal
de.com es pot trobar tot el programa i la candidatura del PSOE Vinarós. 

Gloria Marcos alerta a Vinaros sobre el canvi climatic al Mediterrani 

Dilluns, .14 de mafg 

YC. 
La candidata a la presidencia de la Generalitat Valenciana de 
Compromís (coalició composta per Esquerra Unida, Bloc i Els 
Verds), Glóría Marcos, va visitar Vinarós el diumenge passat 
on va ter un míting en qué va destacar la necessitat de lluitar 
contra el canvi climatic que afecta l'area mediterrania i les 
propostes del seu partit per prevenir els seus efectes. Mar
cos va indicar que la compareixenc;:a a Vinarós "era un acte 
de reflexió" i que servix per "donar suport a les candidatures 
d'Esquerra Unida a la comarca". 
D'altra banda, quant a Vinarós i sobre la separació de les 
llistes d'Esquerra Unida i del Bloc, Glóría Marcos va assenya
lar que des del seu partit "sempre hem volgut sumar i altres 
torces polítiques no ho han volgut". 
A aquest míting, que es va celebrar a la Casa de la Cultura, 
hi van acudir membres d'Esquerra Unida de Vinarós i de la 
comarca i la candidata a les Corts valencianes per la circum
scripció de Castelló, Marina Albiol. 

El Bloc presenta les seues propostes en urbanisme 
Y. C. 
Doménec Fontanet, candidat pel Bloc Nacionalista Valencia a l'alcaldia de 
Vinarós, i Albert Vilas, el número 3 de la llista d'aquest partit, van presentar 
les propostes del seu partit en urbanisme, de les quals destaquen les modi
ficacions al Pla General d'Ordenació Urbana que duria a terme I'Ajuntament 
de manera exclusiva. Segons aquest partit, aquestes modificacions servi
rien per "millorar l'aspecte de la ciutat" . Aquestes propostes urbanístiques 
serien en primer lloc la reconsideració de la Zona ZU3 referent a les zones 
turítiques nord i sud i a la zona coneguda com "les casetes deis alemanys". 
Aquest partit considera que l'edificabilitat per altura "és excessiva" i que 
s'hauria de limitar. A més, es creu que els PAI de les zones turístiques nord 
i sud s'haurien "d'agrupar i gestionar-los tots junts, comenc;:ant les edificaci
ons de la part de la costa de menor a major altura al costat de la N-340. Aixó 
no comportaría el desenvolupament desmesurat d'aquestes zones, sinó que 
seria l'ajuntament qui marcaría per fases la construcció de les zones". 
Una altra proposta és la supressió deis sobreatics i sotacobertes, ja que 
"no és el model mediterrani, sinó deis Pirineus". 1, per acabar, es demana la 
reconsideració deis estudis de detall perqué "són actuacions que es tan des 
deis Serveis Técnics de I'Ajuntament amb el vistiplau de I'Equip de Govern, 
per tant cal mirar pels interessos deis ciutadans i no deis promotors". 
Per dur a terme aquestes modificacions, des d'aquesta formació es creu 
convenient "potenciar, reestructurar i complementar !'oficina de Serveis Téc
nics amb un equip extern d'arquitectes i advocats eficients per coordinar 
amb ells totes les modificacions del PGOU i l'impuls deis projectes públics". 



Vínarós, 19 de maíg del 2007 15 
· 11 eleccions municipals 2001 'Vilta/'PJ 

Djjous, 16 de maig 

El PP presenta el seu programa 
per a les eleccions 

YC. 
El candidat a l'alcaldia de Vinarós pel Partit Popular, Juan Bautista Juan, 
i el regidor per aquest partit i membre de la llista Mariano Castejón, van 
presentar les línies generals del programa electoral del PP Vinarós. El 
programa, segons va explicar Juan, es campan de 239 propostes, que 
es dividixen en cinc arees. La primera és Vinarós, una ciudat més so
cial i més humana, en la qual s'engloben mesures de benestar social 
-concretades per als diversos sectors de la societat-, sanitat o cultura. El 
segon és Vinarós més competitiu que es dividix en les arees de serveis, 
ocupació i desenvolupament industrial. Vinarós més sostenible se centra 
sobretot en el medi ambient i Vinarós més prósper abrac;a des de turisme, 
comerc; o pesca fins a urbanisme. Per acabar, el darrer eix se centra en la 
seguretat ciutadana sota el nom Vinarós més segura i confiada, de la qual 
destaca la creació de la policia de proximitat. 
Per la seua banda, Mariano Castejón va destacar que s'han prepara!, a 
més, 25 propostes basiques per als próxims quatre anys que són fona
mentalment "aquelles obres que el tripartit ha negat". Entre les noves pro
postes hi ha la dotació d'arees Wi-Fi per connectar-se a Internet. Aques
tes zones serien la plac;a de San! Antoni , la plac;a de Sant Agustí i la plac;a 
de les Corts Valencianes. 
Castejón, a més, va assegurar que el PP sera "la llista majoritariament 
votada" ja que "tenim una candidatura preparada, un programa, il·lusió, 
ganes de treballar i el millar candidat. Quatre factors basics que ens por
tara a guanyar les eleccions". Castejón també va indicar que el programa 
sencer i tates les propostes es poden trabar a la nova pagina web del PP 
Vinarós: www.ppvinaros.es. 
Critiques a les obres del passeig 
El candidat Juan Baustista Juan va criticar les obres de remodelació que 
s'estan realitzant al passeig marítim, les quals considera que "és un atro
pello tant en la forma de dur-les a terme com pel fet que no es té en 
compte l'opinió deis verns i deis propietaris deis negocis". Juan també va 
criticar que no s'ha informal els ve·ins. Quant a la col ·locació d'escalons a 
!'altura de Costa i Borras, va indicar que "tenim una obstinació a eliminar 
barreres arquitectóniques, s'ha convertit en zona per a vianants el centre 
del poble aixecant vorades i fent-les accessibles, no entenem com téc
nicament hem de donar solucions d'accessibilitat a un lloc que no tenia 
barreres arquitectóniques" i que "creiem que accedir al passeig en quatre 
o cinc escalons es un atropello a la raó", va concloure. 

D 
MUDA ZAS 

Dijous 16 de maig 

El PVI explica com vol el port i les 
senes propostes de present i de tutor 

X. F. 

PARTIT DE 
VINAROS . 
IN PENDENT PVI 

El Partit de Vinarós lndependent (PVI) va presentar dijous la seua proposta per 
al futur port. consensuada per la plataforma Salvem el Nostre Port. Els indepen
dents han explica! mitjanc;ant infografies el port que valen que es duga a terme 
"i pel quallluitarem amb tata l'energia perqué es convertisca en realitat'', segons 
va indicar el número 6 de la candidatura, Carlos Roger. La proposta deis inde
pendents, va assegurar Roger, "esta adaptada al Pla d'Usos de la Generalitat, 
peró es diferencia en aspectes fonamentals peral futur del port". Entre aquestes 
diferencies Roger ha destaca! que "el contramoll creix cap a tora i no es tapona 
!'entrada com pretén el projecte de la Generalitat, i que sacrificaría el futur del 
nostre port i de la nostra ciutat". 
'Vivint el present, mirant al futur' 
D'altra banda, la setmana passada el candidat del PVI Javier Balada, juntament 
amb els membres de la candidatura, Mamen Obiol i Joan Blanchadell, van pre
sentar el segon bloc de les se u es propostes pera la legislatura 2007-2011 . Vivint 
el present consta de diversos punts que, segons Balada, "són projectes que ja 
s'han posat en marxa peró que cal finalitzar''. Entre aquestes propostes s'inclou 
l'eliminació de barreres arquitectóniques tant deis carrers com deis edificis pú
blics, el desenvolupament del pare central i el recinte firal del camí Fondo, la 
realització de pares séniors, dedicats a la millora de la condició física de la gent 
gran, la reforma del mercal municipal, la finalització de les obres de la ciutat 
esportiva, la construcció del nou auditori municipal, peral qual, segons Javier 
Balada, "primara la qualitat acústica de les sales i la climatització", l'execució de 
la residencia de la tercera edat i la promoció turística i gastronómica de la ciutat 
mitjanc;ant el Concurs Nacional de Cuina aplicada al llagostí. 
Els independents Maria Dolores Miralles, Amapola Sánchez i Aitor Hartas, van 
presentar les propostes de futur, entre les quals destaquen la creació de sól 
industrial públic, la creació en terrenys municipals d'un hort solar destina! a des
envolupar una xarxa integral d'enllumenat públic eficient, garantir la construc
ció d'habitatges de protecció oficial a Vinarós, amb un percentatge mínim d'un 
10% a cadascun deis PAI desenvolupats, la reconversió de l'antic trac;at de la 
N-340 en un ampli bulevard enjardina!, la construcció d'una piscina municipal, 
la construcció d'una passareHa sobre la desembocadura del riu Cerval o la cre
ació d'una ciutat de I'Administració al PAI de Joan XXIII. Respecte a la zona del 
convent de Sant Francesc, el PVI propasa la construcció d'un parquing soterra! 
i una zona enjardinada a la part superior, a més de la conservació de les restes 
del convent. Els independents també propasen la creació de la Fundació Caries 
Santos, que s'establiria a l'església de l'antic convent de San! Agustí i a l'annexa 
capella de Santa Victoria. 
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Ramon Adell, candidat d'Esquerra Unida-Eis Verds 

Prioritats d'EU-Eis Verds per arees 

Urbanisme: Estudi, revisió i modificació del PGOU. 

Benestar Social: Reestructuració de Serveis Socials i 
implementació de programes nous. 

Serveis: Revisió i control deis serveis privatitzats i, si cal , 
denunciar els contractes. 

Educació: Exigir la construcció immediata del5é centre i 
planificació de la solució a les demandes de futur. 

Cultura: Substituir la "cultura" de consum perla Cultura 
de participació. 

Patrimoni: Recuperació i posada en valor del poc que 
ens queda. 

Esports: Creació d'Escoles Esportives Municipals i 
dotació d'instal ·lacions suficients i dignes. 

Medi Ambient: Hi ha tanta fer que no m'atrevixo a 
establir una prioritat. Ja arribem tard a moltes coses. 

Hisenda: Tindre criteri . 

Governació: Elaboració, d'una vegada per totes, d'un 
cataleg de llocs de treball pensant en el fet que el ciutada és 
el primer i la raó d'existir de l'ajuntament i no a l'inrevés com 
alguns creuen . 

Comer~: Treballar amb els professionals i no a compte 
deis "professionals". 

Festes: Canvi radical del format. 

Joventut: Creació del Consell Municipal. 

Turisme: Potenciar el turisme de familia enfront del 
turisme de masses. 

Participació ciutadana: Fomentar-la. La 
democracia participativa és fonamental. 

Per qué creu que vosté és el candidat 
idoni pera ser alcalde de Vinarós? 

Definir-se com el candidat idoni és un 
exercici de presumpció que no va amb 
nosaltres. La millor raó que tenim és la 
capacitat de treball i de compromís amb 
la gent del nostre poble que hi ha en el si 
de la nostra candidatura. L'equip compta 
més que les individualitats. 

Com definix la política que s'ha dut a 
terme a Vinarós durant els últims qua
tre anys? Perqué? 

Aquests quatre anys han estat for<;a 
complicats. La manca de criteri del PP a 
la Generalitat, a la Diputació i a l'oposició 
municipal pel simple fet de no ser afins 
als seus postulats han estat moltes vega
des quasi insuportables. 

Pensa que la dispersió del vot d'es
querra pot afectar el resultat electoral 
negativament pera la seua formació? 

Si la gent d'esquerra i que creu en el 
seu Poble i en el seu País vota alió que 
creu , sense complexos i a qui realment 
representa el seu ideari i la seua manera 
d'entendre com ha de ser el compromís 
deis polítics amb la societat segur que 
encertara. 

El seu partít es diferencia deis altres 
que es presenten per ... 

Esquerra Unida-Verds he m sigut els únics 
que hem posat la unitat de l'esfor<; comú 
per davant de les individualitats i deis cri
teris particulars i partidistes. El compro-

mis que plantegem al nostre pograma és 
amb la gent i amb el concepte que tenim 
de com ha de ser la nostra societat i no 
amb unes sigles o amb les instruccions 
de la direcció de cap partit que desconeix 
la nostra realitat. 

Depenent deis resultats, el seu partit 
estaria disposat a arribar a un acord 
de governabilitat amb alguna altra for
mació? Amb quina o quines es negari
en a negociar? 

Evidentment solament estaríem dispo
sats a arribar a un acord amb qui ac
ceptés amb respecte i amb sinceritat les 
nostres reivindicacions programatiques. 
No acceptaríem negociacions amb qui 
representa la mentida , la prepotencia, 
alió que rebutgem com a forma de fer po
lítica, amb els que pensen que amb un 
somriure a la foto n'hi ha prou i amb els 
que mai no miren els ulls del qui tenen 
aldavant. 

Té dissenyat/pensat el seu hipotétic 
equip de govern? 

És ciar que sí . 

En qué creu que li canviaria la seua 
vida quotidiana el fet d'accedir a l'al
caldia? 

A aquestes altures poques coses poden 
canviar la meua vida. Si ara li dedico 
la major part del meu temps a complir 
amb el meu compromís amb el meu po
ble l'únic que hauria de fer seria amplia r 
l'horari. 

Que faria EU-Eis Verds amb: 

El port: El port és de Vinarós i Vinarós ha de ser qui decidisca. 

L'urbanisme: Reestudiar, revisar i modificar el PGOU buscant un creixement 
tranquil i sostenible. 

La massificació a les aules: Quan les coses es fan tard sempre es fan amb 
presses i malament. La previsió de les necessitats i la planificació són !'única solució. 

L'habitatge: L'ajuntament té molta cosa a dir. No s'ha de tindre por a actuar 
directament. 

La regressió de la costa: Exigir al ministeri que corresponga la refitació de la 
zona de protecció i les actuacions per a la recuperació de les zones més degradades. 

L'accessibilitat: Acabar d'una vegada per totes amb els plans i convertir-los en 
realitats d'immediat. 

El trimsit i els aparcaments: Si continuem agafant el cotxe pera anar a 
la cantonada poques solucions podem trobar. Cal posar en marxa el transport públic 
urba. 

Els trens: Seguir lluitant amb qui siga perque en paren més a Vinarós i es cree 
d'una vegada per tates una línia de rodalies Castelló-Vinarós. L'AVE no ens interessa. 

El comer~ local: Protegir-lo peró ambla implicació deis comerciants. 

La indústria: Buscar recursos pera la creació de sól industrial públic. 

La zona del convent de Sant Francesc: Ja fem sis anys tard. Ara no 
depén de l'ajuntament. Cal encertar amb !'alternativa que li agrade a la Generalitat. 

L'aposta de Ramon Adell: 

BLOC: PP: 

ERPV: PSOE: 

EU-Eis Verds: Dos PVI: 



CANDIDATS A l'AlCAlDIA · ElECCIONS 2001 

Guillem Alsina, candidat d'Esquerra Republicana 

Prioritats del ERPV per arees 
Urbanisme: ampliar l'anella de protecció de l'ermita 
i d'Aiguadoliva 

Benestar Social: ampliació de l'assisténcia social 
als col·lectius afectats 

Serveis: realment FOBESA cobra el que es mereix? 

Educació: Consell Escolar Municipal més activista 
per part deis seus membres 

Cultura: potenciar un programa d'animació cultural 
popular pera tot l'any 

Patrimoni: restauració, mitjangant d'una escola
taller, del molí de Noguera, i habilitar-lo com a alberg 

Esports: incentivar l'esport en l'ambit escolar 

Medi Ambient: fer efectives les campanyes de 
conscienciació (contaminació acústica, reciclatge, 
recollida selectiva) i que no es quede en paper mullat 

Hisenda: gestionar les contribucions que ara es 
cobra la Diputació 

Governació: ampliació d'agents de Participació 
Ciutadana 

Comerc: facilitar l'accés al centre augmentant el 
nombre de places de parquing 

Festes: fomentar la creació de penyes i/o colles que 
estenguen la festa per tota la ciutat 

Joventut: donar-li moltes més alternativas d'oci, que 
la discoteca i el pub 

Turisme: aprofitar-nos del turisme de golf per apropar
lo al turisme rural i cultural 

Per qué creu que vosté és el candidat 
ideal pera ser alcalde de Vinarós? 
No cree que hi haja cap candidat ideal, 
tots tenim les nostres virtuts i els nostres 
detectes, peró el que sí que tenim totes les 
persones que formem la familia d'Esquerra, 
és molta il·lusió dipositada en el nostre 
programa, amb aportacions molt creatives i 
contrastades 
Per aixó, des de l'equip al qual represento, 
demanem el vot a totes les persones que 
se saben d'esquerres assegurant-los que 
Esquerra sempre estara representant
los; tot i així, desitgem que la gent !lija els 
programes i que compare. 
Com definix la política que s'ha dut a 
terme a Vinarós durant els últims quatre 
anys? Per qué? 
Molt difícil i caótica. S'ha fet una política 
basada principalment en el desenvolupament 
urbanístic de la nostra ciutat, sempre de 
cara a la galería, i no pensant en la gent 
de Vinarós. S'ha buscat el resultat rapid , i 
no sempre urgent, buscant una rendibilitat 
política a curt termini, peró sacrifican! part 
del patrimoni urbanístic; a mig i llarg termini 
ho pagarem. 
També hem de tindre en compte la política 
destructiva, "política del NO", del principal 
partit de l'oposició, que ha condicional molt 
la relació entre els estaments oficials de 
Castelló-Valéncia, i Vinarós. 
D'altra banda, la tasca que s'ha fet des de 
Participació Ciutadana ha estat francament 
decepcionan!. Igual amb Medi Ambient, 
Serveis, Festes, Cultura , Urbanisme, 
Benestar Social .. . 
Pensa que la dispersió del vot d'esquerra 
pot afectar el resultat electoral 
negativament pera la seua formació? 
Nosaltres no va m firmar el pacte d'esquerres 
perqué posava en perill la nostra ideología i 
el nostre programa, coses que sense elles, 
Esquerra Vinarós no tindria raó d'existir. 
A més, vam entendre que interessos 
personalistes no podien interposar-se i 
retardar el progrés de Vinarós. Qualsevol 
interpretació catastrofista d'aquest pacte és 
purament interessat. 
Esquerra sempre ha apostat i sempre 

Que faria ERPV amb: 

apostara per un consens polític entre els 
diferents partits, peró mai a qualsevol 
preu. No es pot fer un pacte de qualsevol 
manera perqué una vegada s'aconseguix 
representació municipal, esclata tot i tornem 
a estar com sempre, barallats i enfrontats 
uns amb els altres. Només cal recordar el 
darrer desastrós pacte d'EV i BLOC. 
El seu partit es diferencia deis altres que 
es presenten per ... 
Esquerra en el que més es diferencia de la 
resta de torces polítiques, és que no tenim al 
darrere cap forga "fosca" que ens condicione 
la nostra forma d'actuar, no hem de tornar 
favors a ningú. 
Una altra cosa molt evident que ens 
diferencia és la nostra manera de fer, amb 
responsabilitat, il·lusió i moltes ganes de 
treballar pel nostre Vinarós, que és l'esséncia 
de la política municipal. 
Depenent deis resultats, el seu partit 
estaría disposat a arribar a un acord de 
governabilitat amb alguna altra formació? 
Amb quina o quines es negarien a 
negociar? 
En principi, la gent d'Esquerra no creu en els 
pactes postelectorals; en primer lloc, perqué 
des de la nostra forma de veure la política, 
no trobem étic que no governe el partit que 
més vots ha aconseguit, ja que és una 
manera d'enganyar els ciutadans; en segon 
lloc, históricament, sempre es passa factura 
al partit més petit, i ho acaba pagant. S'ha 
d'arribar a un preacord seriós abans i que la 
població sapiga a qui i a qué vota. 
Té dissenyat/pensat el seu hipotétic 
equip de govern? 
Amb els dos regidors que podria aspirar 
Esquerra, no formarem part de l'equip de 
govern, sinó que prendrem les decisions 
amb independencia del color polític de 
l'alcaldia. Sempre per alió que entenguem el 
millor i més prioritari pera Vinarós . 
En qué creu que Ji canviaria la seua vida 
quotidiana el fet d'accedir a l'alcaldia? 
Accedir a l'alcaldia et fa madurar com a 
persona, ja que el fet de ser representan! de 
tots els vinarossencs i les vinarossenques 
et crea unes obligacions morals a !'hora de 
gestionar tan bé com es puga I'Ajuntament. 

El port: no és terra de faraons sinó de vinarossencs i vinarossenques, i així s'ha 
d'entendre el futur del port 

L'urbanisme: revisar el PGOU, que quan s'ha volgut, bé que s'ha fet. 

La massificació a les aules: no tolerar-la, i si cal sortim al carrera protestar 

L'habitatge: pisos en cooperativa 

L'accessibilitat: eliminar totes les barreras arquitectóniques, que fan sentir a 
molts vinarossencs i vinarossenques ciutadans de segona 

El transit i els aparcaments: establir criteris de circulació en hores punta 

Els trens: augmentar els de rodalies a Castelló i a I'Aidea. 

El comerc local: Pla de Dinamització, que siga atraient peral poble i la 
comarca 

La indústria: unificació del Pare Industrial, donant facilitats pera la creació de 
noves empreses 

La zona del convent de Sant Francesc: el mateix que s'ha fet a la Mera: 
parquing soterrat i plaga dalt. 

L'aposta de Guillem Alsina: 
BLOC: 0-1 
ERPV(ESQUERRA): 1-2 
EU-Eis Verds: 0-1 

PP: 7 
PSOE: 9 
PVI: 3·4 
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¿Por qué usted cree que es el candidato 
ideal para ser alcalde de Vinarós? 

Su partido se diferencia del resto que se 
presentan por ... 

Creo que durante cuatro años el PVI ha 
demostrado su capacidad de trabajo y de 
consenso con tal de trabajar para Vinarós. 
Somos un equipo de personas que a 
diferencia de los partidos mayoritarios no 
tenemos otro interés que trabajar por nuestra 
ciudad. Cuatro años de experiencia han de 
ser el punto de partida para cuatro años más 
de trabajo, proyectos y realidades. 

Por su carácter plenamente independiente. 
El PVI es una formación política que siempre 
antepondrá los intereses de Vinarós frente a 
cualquier otra consigna. Somos una formación 
de Vinarós, para y por Vinarós. 
¿Dependiendo de los resultados, su partido 
estaría dispuesto a llegar a un acuerdo de 
gobierno con alguna otra formación? ¿Con 
cuál se negaría a negociar? 

¿Cómo define la política que se ha llevado 
a cabo en Vinarós en los últimos cuatro 
años? ¿Por qué? 

Creo que durante estos cuatro años hemos 
demostrado nuestra capacidad para gobernar 
de manera consensuada y efectiva con otras 
fuerzas políticas. Respecto a si nos negaríamos 
a negociar con algún partido en concreto, 
sólo puedo decirle que eso dependerá de la 
voluntad de los y las vinarocenses y de la 
confianza que ellos depositen en nosotros. 
¿Tiene diseñado/ pensado su hipotético 
equipo de gobierno? 

Como una política realista destinada a dotar 
a Vinarós de infraestucturas fundamentales 
para su desarrollo. Una política que se 
ha marcado como uno de sus principales 
objectivos la apertura y el acercamiento de 
la institución municipal a los ciudadanos, que 
han podido expresar sus problemas y sus 
anhelos. Tenemos diseñado el modelo de Vinarós que 

queremos y por supuesto el equipo con el que 
nos gustaría contar para su aplicación. 

¿Piensa que la dispersión del voto de 
izquierdas puede afectar negativamente a 
su formación? ¿En qué cree que cambiaría su vida cotidiana 

el hecho de acceder a la alcaldía? Pienso que no. Nuestra formación política ya 
es una formación plenamente consolidada 
con una trayectoria estable que ha visto 
como poco a poco y de manera decidida ha 
ido acumulando el apoyo de los ciudadanos y 
ciudadanas de Vinarós. 

Dadas las circunstancias actuales, en las 
que ya detento la alcaldía del Ayuntamiento 
de Vinarós, en nada. Continuaría trabajando 
para mi pueblo con la misma dedicación e 
ilusión. 

Prioridades del PVI por áreas 
Urbanismo: adecuación y desarrollo del área portuaria. Finalización de la tercera y 
cuarta fases de adecuación del paseo marítimo potenciando la definitiva apertura de nues
tra ciudad al mar. Y la construcción del tan demandado auditorio municipal, cuyo proyecto 
ya se está ejecutando y hay 6 millones de euros preparados para su construcción . 
Bienestar Social: construcción de la proyectada residencia municipal de la tercera 
edad , dotando a Vinarós de un servicio fundamental para la calidad de vida de nuestros 
mayores. 
Servicios: seguir mejorando el aspecto de nuestra ciudad, en cuanto a limpieza, zo
nas verdes, contenedores soterrados, rotondas, etc. 
Educación: cesión de terrenos de propiedad municipal para la construcción de un 
nuevo centro de educación primaria en nuestra ciudad . Cuestión absolutamente prioritaria. 
Cultura: creación de una fundación y de un centro de investigación con el nombre de 
nuestro artista más internacional con el objeto de salvaguardar la basta producción del 
que sin duda es uno de los más destacados representantes de la cultura contemporá-
nea europea. La sede de la Fundación Caries Santos se establecerá en la ex iglesia del 
antiguo Cónvento de SanTelmo (actual Auditorio Municipal) y en la anexa capilla de Santa 
Victoria. 
Patrimonio: restauración de la iglesia de Nuestra Señora de la Asunción mediante la 
Fundación Marc Volsanyes y finalización del proceso de restauración del santuario de la 
Virgen de la Misericordia. 
Deportes: finalización de la 1• y 2• fases de la ciudad deportiva, para la que destina
mos 5 millones de euros. Con esta obra dotaremos a la ciudad de Vinarós de unas infra
estructuras mínimas para desarrollar y potenciar la práctica del deporte y por supuesto no 
hemos de olvidarnos de la construcción de la piscina municipal en el PAI de Mercadona. 
Medio Ambiente: creación en terrenos municipales de un huerto solar destinado a 
desarrollar una Red Integral de Iluminación Pública Eficiente. Esta nueva infraestructura 
deberá garantizar un menor consumo eléctrico municipal , así como un ahorro de energía y 
una menor contaminación lumínica. 
Hacienda: seguir, como hasta ahora, con un control serio y riguroso de los gastos y de 
los ingresos. 
Gobernación: construcción de un nuevo ayuntamiento en los antiguos juzgados de 
Vinarós. El nuevo edificio sobreelevado permitirá la apertura de la plaza de la Mera al mar 
Comercio: reforma, adecuación y promoción de nuestro histórico mercado municipal 
garantizando su supervivencia, así como la rentabilidad del pequeño comercio tradicional. 
Creación de un recinto ferial en el Camí Fondo. 
Fiestas: creación de una comisión de fiestas con total autonomía para decidir y desar
rollar los actos. 
Juventud: potenciar el ya conseguido Casal Jove, dotándolo de más y mejores conte
nidos 
Turismo: trabajar en la promoción turística y gastronómica de nuestra ciudad a través 
de las promociones alrededor del territorio del Estado español del Concurso Nacional de 
Cocina aplicada al langostino, transmitiendo una imagen de prestigio y calidad. 

Qué haría el PVI con: 
El puerto: abordar la definitiva reforma y reordenación , 
aglutinando la actividad pesquera, la actividad industrial de los 
astilleros, la actividad náutica deportiva, la actividad lúdica y la 
actividad comercial con la línea Vinarós- Sóller. 
El urbanismo: racionalizar cualquier actuación urbanística 
con el objetivo de conseguir espacios dotacionales para 
nuestra ciudad, dotándola de más espacios abiertos alrededor 
de los edificios. 
La masificación de las aulas: cesión de suelo municipal para 
la creación de un nuevo centro de educación primaria. 
La vivienda: garantizar la construcción de vivienda de 
protección oficial a Vinarós, con un porcentaje mínimo de 
un 10% en cada uno de los PAI desarrollados. En estos 
momentos estamos a punto de autorizar la construcción de 
unas 450 viviendas de VPO. 
La regresión de la costa: remodelación y mejora de los 
diferentes espigones para garantizar la conservación de 
nuestras calas y playas. 
La accesibilidad: una vez aprobado el Plan de Accesibilidad, 
continuar con el programa de eliminación de barreras 
arquitectónicas para conseguir un Vinarós al alcance de todos 
los y las vinarocenses. 
El tránsito y los aparcamientos: potenciar nuestras políticas 
de racionalización del espacio urbano para conseguir más 
plazas de aparcamientos soterrados, así como una mayor 
movilidad del parque automovilístico en sus desplazamientos 
hacia el centro de la ciudad . 
Los trenes: seguir insistiendo para conseguir aumentar la 
periodicidad de los trenes entre Castelló y Vinarós. 
El comercio local: tenemos que conseguir que funcione 
el centro comercial abierto, y trabajar codo a codo con los 
comerciantes para mejorar día a día su entorno, aparcamientos, 
seguridad, limpieza, etc. 
La industria: desarrollar el futuro parque industrial municipal. 
Se ha conseguido del ninisterio de Industria una subvención de 
400.000,00 euros a fondo perdido y un crédito de 500.000,00 
euros sin intereses, para poder iniciar los trámites del futuro 
polígono industrial público. 
La zona del Convento de San Francisco: desarrollar 
conjuntamente con la dirección territorial de Patrimonio, un 
Plan Especial que ha de permitir salvaguardar la memoria 
histórica y los restos del Convento de San Francisco, así 
como la construcción de una amplia zona verde. 

La apuesta de Javier Balada: 
Esta pregunta te la contestaré después del próximo día 27 
de mayo. 
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Domenec Fontanet, candidat del Bloc 

Prioritats del BLOC per arees 

Urbanisme: potenciar i reestructurar serveis técnics i 
modificar el PGOU. 

Benestar Social: crear el servei municipal pro pi 
d'atenció a domicili per a la tercera edat i discapacitats. 

Serveis: solucionar en 48 h els desperfectes i avaries 
del municipi. 

Educació: agilitzar i ter un seguiment de les infraes
tructures que falten . 

Cultura: creació del museu de la ciutat i d'un auditori . 

Patrimoni: conservar, fomentar i donar a conéixer el 
nostre patrimoni. 

Esports: ter noves instal ·lacions en diferents llocs del 
poble. 

Medi Ambient: aplicar !'Agenda 21. 

Hisenda: baixar les despeses de l'ajuntament. Un ús 
més racional deis diners. 

Governació: més control de la contaminació acústica 
(motos, etc.) i vigilancia tant en la zona nord i sud comen 
zones rurals. 

Comer~: potenciar i fomentar el xicotet i mitja comen;: 
vinarossenc. Crear zones industrials. 

Festes: distribuir i racionalitzar el recursos. Potenciar 
les testes populars i de carrer. 

Joventut: creació d'un local d'assajos per a grups de 
música. Exempció de I'IBI els dos primers anys en la com
pra d'un habitatge. Viatges subvencionats. 

Turisme: potenciar el turisme cultural i donar a conéi
xer les activitats i els artistes locals. 

Per qué creu que vosté és el candidat 
ideal pera ser alcalde de Vinarós? 
Perqué estic convengut de poder aportar al 
meu poble i a la gent que hi vi u solucions als 
problemes, amb dedicació, responsabilitat 
i il ·lusió i ter de Vinarós una ciutat més 
habitable, més integradora, més humana. 
Nosaltres fem política de baix cap a dalt, 
escoltan! i posan! al servei de la ciutadania 
l'ajuntament amb una visió de futur i 
benestar. 
Com definix la política que s'ha dut a 
terme a Vinarós durant els últims quatre 
anys? Per qué? 
No massa bona. Se seguix amb el mateix 
tipus d'urbanisme que hi havia abans, no hi 
han hagut importants canvis en la manera 
de gestionar el PGOU. Se seguix sense 
respondre a les peticions deis ciutadans. 
No hi ha hagut predisposició per donar 
participació al joven! en el dia a dia del 
poble. Se seguix jugant a futbol en camps 
de !erra. No s'ha promociona! els productes 
del camp. 
Pensa que la dispersió del vot d'esquerra 
pot afectar el resultat electoral 
negativament per a la seua formació? 
En absolut. Cree que som el "vot útil" 
d'aquestes eleccions municipals. Aportare m 
serenitat i, per descomptat, un exhaustiu 
control de la funció de treball de I'Equip de 
Govern. Siga qui siga qui el forme. Si tenim 
en compte el treball dut a terme per les 
anteriors corporacions de diferents partits, 
el més rendible, a dia d'avui, és votar Bloc. 
Tenim grans esperanges que la gent de 
Vinarós així ho entenga. 
El seu partit es diferencia deis altres que 
es presenten per ... 
El Bloc és un partit amb gent normal, del 
poble, treballadora i amb molles inquietuds. 
Amb diferents maneres d'entendre la vida, 

Que faria el BLOC amb: 

peró amb un objectiu molt ciar, treballar per 
al benestar de les persones, treballar per ter 
més huma Vinarós. Escoltan! la gent i fent 
política de baix cap a dalt, sen se crispacions 
i col ·laborar amb tothom per solucionar els 
problemes de la ciutadania. 
Depenent deis resultats, el seu partit 
estaría disposat a arribar a un acord 
de governabilitat amb alguna altra 
formació? Amb quina o quines es 
negarien a negociar? 
Aixó mateix, depenent del resultats , fins 
que no se sapiga els resultats no hi ha res 
decidit. Estem oberts a qualsevol dialeg per 
ter que el nou ajuntament siga el millor per 
als vinarossencs i farem el possible per ter 
governable Vinarós miran! el futur amb una 
visió de progrés. Peró, miran! els referents 
histories de tots els partits minoritaris que 
han pacta! amb un de més gran, fa que el 
Bloc tinga la lligó apresa i no vulga entrar en 
cap equip de govern, ni per una regidoria, ni 
per un sou, ni per una secretaria. 
Té dissenyat/pensat el seu hipotétic 
equip de govern? 
No. Vindra dona! pels resultats de les 
eleccions, com més vots obtinga la nostra 
candidatura, més a prop estarem de 
l'alcaldia i, per tant, més a prop de portar 
el nostre treball i les nostres propostes 
endavant. 
En qué creu que li canviaria la seua vida 
quotidiana el fet d'accedir a l'alcaldia? 
Suposo que prou, encara que jo no 
voldria que canviés massa, m'agradaria 
compartir el meu temps amb la meua 
familia i els amics, peró sóc conscient 
que com a alcalde cal assumir altres 
responsabilitats i dedicar molt de temps 
a les persones . El meu malson és 
pensar que no puc aplegar a atendre les 
necessitats de la gent. 

El port: diversificar-ne les funcions per a conviure lotes les activitats económiques amb 
una remodelació teta des del consens i comptant amb la gent de Vinarós. 

L'urbanisme: pensar amb el cap i no ter barbaritats. Modificar tot alió que fa que no 
siga sostenible i racional. 
La massificació a les aules: agilitzar i ter un seguiment exhaustiu de les inversions que 
manquen. 

L'habitatge: aplicar el 25% del sól en PGOU per ter habitatge de protecció oficial i ter 
que siga més assequible per al joven!. 

La regressió de la costa: una inversió decidida i terma per part de les administra
cions autonómica i estatal. 

L'accessibilitat: aplicar el Pla d'Accessibilitat amb la col·laboració de les associaci
ons implicades. 

El trimsit i els aparcaments: millorar les carreteras que van a les fabriques, apli
car campanyes de fomentar l'ús de la bicicleta i ampliar la zona d'aparcament soterrats. 

Els trens: propasar amb els ajuntaments implicats una ampliació de la freqüéncia deis 
trens de rodalies i els que van cap a Barcelona. 

El comer~ local: treballar colze a colze ambles persones implicades, aplicant noves 
accions per fomentar el comer<;: i ser el millor referent en la comarca. 

La indústria: activar i subvencionar sól industrial. Fomentar els productes del camp i 
de la mar. Ajudar els joves nous empresaris. 

La zona del convent de Sant Francesc: la construcció del centre cívic on 
cada associació tindra el seu espai , amb sales per ter reunions o assemblees i audiovisu
als. També podria destinar-se per fer una zona verda conservan! les restes que hi queden. 

L'aposta de Domenec Fontanet 
BLOC: 2 
ERPV: O 
EU-Eis Verds: O 

PP: 9 
PSOE: 9 
PVI: 1 
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Juan Bautista Juan, candidato del Partido Popular 

Prioridades del PP por áreas 

Urbanismo: Queremos que Vinarós no se de
tenga pero que las personas sean siempre lo más 
importante. 

¿Por qué cree que usted es el candidato idóneo 
para ser alcalde de Vinaros? 

Encabezo la candidatura de la ilusión, de la con
fianza y del servicio hacia las personas. Me siento 
preparado para gobernar y muy arropado por un 
gran equipo que desea ver avanzar a nuestra ciu
dad como los vinarocenses se merecen, de una 
forma sostenible pero sin pausa, pensando y es
cuchando a todos. Vinarós debe ser sobre todo de 
las personas. 
¿Cómo define la política que se ha llevado a 
cabo durante los últimos cuatro años? ¿Por 
qué? 
El tripartito ha desarrollado una política de continua 
improvisación y de mirar al pasado. Se ha demos
trado que le preocupaba más ir en contra del PP 
que en ofrecernos realidades. Han intentado tapar 
sus deficiencias con engaños y medias verdades. 
Nacieron sin un programa de gobierno y después 
de 4 años el ciudadano lo ha comprobado en el 
día a día. 
Piensa que la dispersión del voto de izquierdas 
puede favorecer el resultado electoral de su for
mación? 
A nosotros lo que nos importa es explicar nuestro 
programa para que la gente sepa realmente aque
llo que vota. Nuestro compromiso está con las per
sonas normales que viven y trabajan en Vinarós. 
Les ofrecemos una propuesta avalada con nuestra 
trayectoria de cumplimiento y seriedad. El Partido 
Popular aspira a obtener la confianza del mayor 
número de ciudadanos posibles para asumir la res
ponsabilidad de gobierno y poder trabajar todos los 
días para convertir los actuales proyectos en he
chos reales . 
Su partido se diferencia de los otros partidos 
que se presentan por ... 
Nosotros nos presentamos con un proyecto claro 
y definido para el Vinares de los próximos años. 
Hemos escuchado a los ciudadanos y queremos, 

Qué haría el PP con: 

desde el sentido común, darle respuesta a sus de
mandas. Tenemos la ilusión y las ganas de trabajar 
por nuestra ciudad y solucionar aquellos problemas 
que el tripartito ha creado. 
Dependiendo de los resultados, ¿su partido 
estaría dispuesto a llegar a un acuerdo de go
bernabilidad con otra formación? ¿Con quién o 
quiénes se negarían a negociar? 
El Partido Popular siempre está y estará abierto al 
diálogo con todos, pero resulta muy dificil llegar a 
un acuerdo de gobernabilidad con quienes basan 
exclusivamente su programa político en intentar 
echarnos de las instituciones, así sin más. ¿Qué le 
parece? Tenemos claro que lo importante es Vina
rós y sus personas y por ellas estamos dispuestas 
a dialogar con todos con el objetivo de encontrar 
soluciones y no crear más problemas. 
¿Tiene diseñado/pensado su hipotético equipo 
de gobierno? 
El equipo ya está definido. No le voy a ocultar que 
cuando se elabora una candidatura se piensa en 
eso, porque no basta que los concejales estén 
dispuestos a dejarse la piel trabajando por nues
tra ciudad, es muy importante su preparación , su 
eficacia y eficiencia y su poder resolutorio puesto 
al servicio de un equipo que debe funcionar todo a 
una por el bien de Vinarós y en este sentido estoy 
muy orgulloso de la candidatura popular. 
¿En qué cree que le cambiaría la vida cotidiana 
el hecho de acceder a la alcaldía? 
Soy perfectamente consciente que de acceder a la 
alcaldía deberé reorganizar mis dedicaciones por
que sin duda la dedicación a la ciudad deberá ser 
prioritaria, no sólo en intención sino en el tiempo a 
invertir para desarrollar la mejor gestión . En defini
tiva, como se dice ahora, un cambio casi radical , 
porque quiero estar a la altura con el compromiso 
que supone representar lo más dignamente posible 
a todos los vinarocenses. 

Benestar Social: Eje fundamental para el Partido Popular. 
Residencia de la tercera edad, centro de día, centro ocupacional 
serán nuestras prioridades. 

El puerto: Colaborar con la Generalitat y los usuarios en su remodelación . No debe
mos perder más tiempo. 

Servicios: Limpieza. Vinarós ha de ser una ciudad limpia. La 
actual sensación de abandono tiene solución y nosotros la aporta-
remos. 

Educación: La clave del futuro. El quinto colegio será una 
realidad. 

Cultura: Construiremos las infraestructuras necesarias y ade
más potenciaremos los programas culturales que nos devuelvan la 
capitalidad cultural. 

Patrimonio: Es imprescindible preservar nuestro patrimonio 
pero no sólo con palabras. 

Deportes: La ciudad deportiva de primer nivel será una reali
dad. No podemos esperar más tiempo. 

Medio Ambiente: La sostenibilidad y el uso racional de las 
aguas, materia indispensable. 

Hacienda: Eficiencia y racionalidad. Vinarós no debe malven
der más patrimonio. 

Governación: Conseguir un Vinarós más seguro. Haremos 
realidad la policía de proximidad . 

Comercio: Reforma del mercado para convertirlo en motor del 
comercio local. 

Fiestas: Desde las más tradicionales a las que van emergiendo 
con fuerza tendrán el respaldo del Ayuntamiento. 

Juventud: Pieza clave el desarrollo y gestión del casal jove. 

Turismo: En este referente se ha trabajado mucho y no po
demos detenernos ahora, seremos muy ambiciosos porque en el 
turismo está el futuro. 

El urbanismo: Actuar con la mayor racionalidad posible. 

La masificación en les aulas: No soy partidario de elevar las ratios y por 
eso queremos nuevos colegios, pero si lo comparamos a cuando yo estudiaba hemos 
adelantado muchísimo. 

La vivienda: La Generalitat ha creado esta legislatura 500 viviendas de protección 
oficial. Debemos seguir en esa línea. 

La regresión de la costa: Exigiremos, igual que ahora, a la administración 
responsable, su máxima implicación en esta materia. 

La accesibilidad: Máxima atención en la eliminación de las barreras arquitectóni
cas. 

El tráfico y el aparcamiento: Aparcamientos en el solar del futuro auditorio y 
en el parque del camino Fondo, imprescindibles para el desarrollo de la ciudad. 

Los trenes: Exigir con contundencia los servicios que merecemos para nuestros 
ciudadanos. 

El comercio local : Hay que dinamizar este sector dando soluciones de aparca
mientos para ser el referente comarcal que siempre hemos sido. 

La industria: Urgente el desarrollo de suelo industrial público para atraer un tejido 
industrial sólido, motor económico compatible con el turismo y el crecimiento de la ciu
dad. 

La zona del convento de Sant Francesc: Hemos anunciado el aparca
miento y el nuevo Ayuntamiento. 

La apuesta de Juan Bautista Juan 
BLOC: O PP: 11 
ERPV: O PSOE: 8 
EU-Eis Verds: O PVI: 2 
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Jordi Romeo, candidat del PSPV /PSOE 

Prioritats del PSPV /PSOE per arees 
Urbanisme: creació de sól pera més de 475 habitatges de 
protecció oficial 

Benestar Social: residencia de la tercera edat 

Serveis: zones verdes (exconvent de Sant Francesc) 

Educació: sisé col ·legi de primaria (cessió de terrenys) , escala 
oficial d'idiomes, gratunat deis llibres de text 

Cultura: auditori 

Patrimoni: rehabilitació del centre urba i de l'església parroquial 

Esports: ciutat esportiva i piscina municipal 

Medi Ambient: aplicació de I'Agenda 21 

Hisenda: millorar la gestió per rendibilitzar recursos 

Governació: reorganització i ampliació de la Policia Local 

Comer~: mercat municipal 

Festes: intentar aconseguir una majar participació deis joves 

Joventut: ampliació del Casal Jove, centre lúdic i cívic (convent 
Sant Francesc) 

Turisme: incidir a obtenir un producte de qualitat (turisme 
familiar) 

Per que creu que vosté és el candidat 
ideal per a ser alcalde de Vinarós? 
Pel suport del meu partit en l'elecció 
de la candidatura socialista i perqué 
hem demostrat que hem treballat molt 
positivament en els últims quatre anys per 
a tots els vinarossencs. Aixó juntament 
ambla il·lusió per tirar endavant un projecte 
de ciutat de progrés, sostenible, moderna i 
solidaria, creiem que ens fa tindre un gran 
suport per ser candidat per a Vinarós. 
Com definix la política que s'ha dut a 
terme a Vinarós durant els últims quatre 
anys? Per que? 
Sempre hem dit que ha sigut un exemple 
de gestió democratica municipal. Encara 
que a alguns els pese ha sigut una 
aposta molt important que hem fet el partit 
socialista, perqué vam pensar que era el 
millar pera Vinarós i per aixó sacrificarem 
l'alcaldia ; si no ho haguérem fet, avui 
la ciutat de Vinarós estaría bloquejada 
políticament amb tates les conseqüéncies 
que aixó comporta. 
Avui Vinarós compta amb unes 
infraestructures en procés de millora: 
sól industrial , variant de la nacional 340, 
sól per a habitatge de protecció oficial , 
aprovació de la futura comissaria de 
policia ... i tot aixó sera futur i progrés pera 
la nostra ciutat. 
Pensa que la dispersió del vot 
d'esquerra pot afectar el resultat 
electoral negativament per a la seua 
formació? 
Potser, ja que la dreta des de les posicions 
ultres fins a les més moderades tan sois té 
un candidat. Per aixó els electors hauran 
de fer una reflexió per evitar que hi haja 
pérdua del vot progressista en una ciutat 
progressista, i per tant l'aglutinador com 
ja ho ha demostrat és el Partit Socialista, 
un partit obert que pot i ha d'encapc;:alar 
un govern fort per a una ciutat viva i en 
constant creixement en unes perspectives 

immillorables. 
El seu partit es diferencia deis altres 
que es presenten per ... 
Per la seua llarga historia, per la seua 
ideología, per la seua trajectória, i per la 
defensa de les llibertats i de la democracia 
sempre, i sobretot en els moments més 
difícils. Aixó dóna una llavor que marca les 
candidatures que sempre han representat 
Vinarós, amb les mateixes sigles i amb la 
marca socialista i obrera que cree que ho 
diu tot. 
Depenent deis resultats, el seu partit 
estaria disposat a arribar a un acord 
de governabilitat amb alguna altra 
formació? Amb quina o quines es 
negarien a negociar? 
Ho hem demostrat sempre que som un 
partit obert i la governabilitat de Vinarós 
és el que més importa, peró és cert 
que ara creiem que el projecte per als 
propers quatre anys ha d'encapc;:alar-lo 
el candidat socialista, ja que per projecte 
de ciutat, treball i equip de persones amb 
experiencia i noves idees és el millar per 
a Vinarós. 
No podem negociar amb la dreta ja que 
els seus plantejaments no ens donen 
confianc;:a. 
Té dissenyat/pensat el seu hipotetic 
equip de govern? 
Evidentment que sí, la nostra experiencia 
en el govern municipal i el fet de portar 
gairebé tot el pes de J'administració i els 
regidors ens fa tindre aquesta estructura 
de futur govern. 
En que creu que li canviaria la seua vida 
quotidiana el fet d'accedir a l'alcaldia? 
De persona i caracter en res. De cara a 
ser la responsabilitat d'una alcaldia tan 
important com Vinarós, demana una 
dedicació total i aixó normalment trau 
hores de la vida familiar i del teu entorn 
més próxim, peró cal dir que Vinarós 
s'ho val. 

Que faria PSPV /PSO amb: 
El port: consens entre els usuaris (pescadors, Club Nautic, industrials i ciuta
dans) 

L'urbanisme: estudi de revisió-modificació PGOU 

La regressió de la costa: obtenir ajudes del ministeri de Medi Ambient 
per protegir la costa 

L'accessibilitat: ampliar el Pla d'Accessibilitat recentment fet 

El trimsit i els aparcaments: regular-los, creació de noves places 
d'aparcament 

Els trens: ampliació del nombre de parades deis trens i ampliació de trens de 
rodalies 

El comer~ local: remodelació del mercat coma motor de potenciació del 
centre 

La indústria: construcció d'un polígon de sól públic ambla subvenció conce
dida pel ministeri d'lndústria 

La zona del convent de Sant Francesc: aprovació perla conselle
ria de Cultura del pla especial i construcció d'un aparcament soterrat, zona verda 
en tota la plac;:a i ubicació d'un centre cívic i lúdic 

L'aposta de Jordi Ro m u 

BLOC: 1 
ERPV:
EU-Eis Verds:-

PP: s 
PSOE: 10 
PVI: 2 



196iVaferfano Salla Muelas 
_ _ _ _ _ ju llado_82 aftos 

20..Antonia OulxaiBrau 
'bllada_S3 anos ama de casa_58aftos 

13_Pierre Andre canouet 9_Ana González MuftoZ· . · __ -·_,~-- 5_,.. José Ferrer Redón l_Jordi Romeu llorach 
:ubllado_84 aftos admin1Strathe_47aft0s .·_ ~ · >-r ailministrat1Yil...44 aftos profesor de instltuto_S3 

14_Ma José Simó Aedó lO_Antonio Rodrfouez Muftoz - 6_Juan A. Beltran Pastor 
profesora de lnstituto_38 anos maestro lndustrial_62 aftos administrativo _61 aftas aoogaaa qa anos 1 

15_Jaume Tardy Martorell U Juan Bonet Mlralles 7 Maribel Sebastlá Flores 
ldo. ciencias polftlcas_26 aftos ~écánlco_61 aftos asistente téc. sanitario_47aftos obrero---- --- ------- 1 

na Cartoixa Brusca 
celadora 58 anos 

8_Felipe E. Fonellosa Clurana 4_Vlcent A. Alblol Quer 
· aftos abogado_26 anos 
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SOCietat 
VinariJs va tiene reinas para sus fiestas 
mavores de Sant loan v Sant Pere 
Silvia Matamoros Eixarch, 
representante de la Peña Taurina Pan 
y Toros, y Jazmin Nataly López, del 
colegio Sant Sebastia, serán las reinas 
mayor e infantil de las fiestas de Sant 
Joan i Sant Pere de Vinarós, que se 
celebran a finales del próximo junio. 

Emití Fono/losa 1 Fotos: Vicent Ferrer 
Los Salones Paladium acogieron la cena tras la cual se procedió al 
sorteo de las reinas de fiestas , entre las damas infantiles que cada 
colegio y la Colonia Vinarocense en Barcelona han aportado y las 
damas adultas entre las diez entidades que este año cuentan con 
representante femenina. 
Silvia tiene 24 años y es esteticista y masajista, aunque ya tiene 
claro que para las fiestas se tomará vacaciones. Ser dama de la 
peña fue una "casualidad de la vida, no tenían dama, me llamaron, 
no había pensado nunca que podría serlo y acepté probarlo, me 
gusta y ahora me ha tocado ser reina". Por su parte, Nataly, que 
cursa cuarto de Primaria, decía que "no me lo esperaba, estoy 
muy contenta, ya que el año pasado no lo pude ser". Su "candida
tura" para dama del Sant Sebastia fue la única, por lo que no fue 
necesario realizar en su colegio ningún sorteo ni votación . La feria 
es lo mejor de las fiestas, para Nataly. 
Las damas acompañantes de Silvia serán María Barreda For
ner, del Club de Bitlles; Ana Martínez Boti, de La Alianza; María 
Gómez Beltrán, del Club de Patinaje; Arantxa Mayodormo Grau, 
de la coral S. Sebastia ; Míriam Martínez Doménech, de la Peña 
Valencia C.F.; Mapi Llopis Roca, del Círculo Mercantil y Cultural ; 
Ana Guillem Armela, de Caixa Vinarós; Andrea Roig Baila, de la 
Unió Ciclista, y Leticia Mancheno Ferrás, de la Penya Barya. Las 
damas infantiles son Noelia Arrebola , Claudia Miñana, Alba Mata, 
Alba Alsina, Irene Tomás y Melody Peinado. 

Las reinas y las damas, junto al alcalde Javier Balada y la regidora de Fiestas, Maribel Sebastiá 
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QUINTOS DEL72 
INFORMA: 

Celebración de la cena 
35 aniversario de los 

Quintos del 72 
16 de junio en 

restaurante Duc de 
Vendóme 

Para confirmar asistencia: 
Romero: 629 228327 
Quixal: 607 756186 

Os esperamos! 

Patricia Gomis Miralles celebró su primera 
comunión el 6 de mayo 
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Mireia Beltrán celebró su primera comunión el 29 
de abril 

El sacerdote capuchino Elías Cabodevilla dirigió durante los días 21 
y 22 de abril pasado, en la iglesia de San Víctor de Forcall , un retiro 
del tiempo pascual con el nombre "Aprender a orar", siguiendo las 
directrices espirituales de San Pío de Pietrelcina. 
Al encuentro asistieron los grupos de oración del Padre Pío de Forcall y 
de Sant Jordi, creados recientemente y formados por fieles seguidores 
del carismático y milagroso santo, procedentes también de otras 
localidades cercanas tales como Vinarós, Traiguera, Benicarló ... 
El padre Pío de Pietrelcina (1887-1968), dignísimo hijo espiritual de san 
Francisco de Asís, puso en la cumbre de su vida y de su apostolado 
la Cruz de Su Señor y de ella tomó su fuerza, su sabiduría y su 
gloria. Inflamado de amor hacia Jesucristo, el P. Pío se conformó a 
Él mediante de la inmolación de sí mismo por la salvación del mundo. 
En el sufrimiento y la imitación de Cristo crucificado fue generoso y 
perfecto; aunque él simplemente se definía como "un pobre sacerdote 
que ora". Derramó sin cesar los tesoros de la gracia que Dios le había 
concedido con especial generosidad a través de su ministerio, sirviendo 
a los hombres y mujeres de toda clase y condición que se acercaban 
a él, cada vez en mayor número, engendrando lo que el papa Pablo VI 
convino en llamar "una clientela mundial" de hijos e hijas espirituales. 
Su fama de santidad , propagada como un reguero de pólvora por 
todo el mundo debido a sus extraordinarias virtudes, a su espíritu de 
oración, de sacrificio y de entrega a favor de las almas, aumentó más si 
cabe tras su muerte, llegando a convertirse en un auténtico fenómeno 
eclesial. 

El padre Pío fue beatificado por el papa Juan Pablo 11 el 2 de mayo de 1999, ante la presencia de centenares de miles de personas llegadas de todas 
partes de Italia y del resto del mundo; pocos años después, el 16 de junio de 2002, con igual o mayor número de afluencia de personas y de medios de 
comunicación de todo el mundo, Juan Pablo 11 comparece de nuevo en la plaza de San Pedro de Roma, esta vez para presidir la canonización del que se 
llamaría, a partir de ese día, san Pío de Pietrelcina, estableciendo que su fiesta se celebre cada 23 de septiembre. 
En la actualidad, sus restos , que reposan en el santuario de Santa Maria delle Grazie, en San Giovanni Rotonda, son visitados anualmente por más de ocho 
millones de peregrinos. Gracias a las generosas donaciones de sus fieles devotos se inauguró en 1959 este grandioso santuario que con el tiempo quedó del 
todo insuficiente. Hubo que construir una nueva, la iglesia de San Pío de Pietrelcina, inaugurada el 1 de julio de 2004, la mayor del mundo católico después 
de la de San Pedro de Roma la que, se calcula, puede albergar a 6.500 personas sentadas. 
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En el sorteig entre els titulars de comptes nómina, autónoms i professionals 
del mes de marg de Caixa Vinarós van resultar agraciats Maria Penélope 
Me Caul Nixon (coberteria), Marcela Felicia Porsila (DVD), Vicenta Esteller 
Vives (minicadena), José Manuel Fabregat Chavero (TDT) i Maria Isabel 
Julve Altabas (televisor), que ací apareixen somrients en el moment de 
!'entrega que va efectuar el president de Caixa Rural Vinarós, D. Manuel 
Molinos Borrás. 

Vinarós, 19 de maig de 2007 

Nuestro emblemático deportista Antonio Fi
gueredo participó un año más en la Maratón 
Popular, y según nos dice es casi seguro 
que ha sido su última vez. Invirtió en dicha 
prueba 1 h 35 min quedando en el 1.381 
puesto. 
También el presente año piensa nadar su últi
ma Travesía al Puerto de Vinarós. La verdad 
es que tiene cierta nostalgia, ya que ésta, "su 
travesía", que por allá en los años cincuenta, 
él fue quien hizo todo lo posible para que se 
celebrara, y posteriormente el organizador de 
las primeras veinte ediciones. 
Antonio cree que ha llegado el momento de 
colgar el bañador cuando finalice la presen
te temporada, en cuanto a competiciones de 
travesías se refiere. Solamente espera po
der nadar el próximo año, para poder esta
blecer nuevos récords en los campeonatos 
nacionales de invierno y verano, y sumar así 
algunos más a los 22 que ya tiene en la ca
tegoría actual y anterior, en piscinas de 25 y 
50 m. La mitad de ellos ya llevan nueve años 
en la tabla. 
La verdad es que el listón lo ha dejado muy 
alto y son difíciles de batir. A buen seguro 
que algunos durarán varias décadas. 
A.Aibiol 

VinariJs acoge talleres de cuentos de estimulación 
prenatal v espacio del mundo del bebé 

Redacción 
A lo largo de este mes de mayo se celebra un taller de cuentos para la 
estimulación prenatal y el espacio del mundo del bebé que se organizan la 
concejalía de Cultura del ayuntamiento de Vinarós. 
El edil del área, Ximo Arnau, explicaba que el taller de cuentos para la 
estimulación prenatal esta dirigido a mujeres embarazadas y padres, con 
el objetivo de concienciarlos de la importancia que tiene para la educación 
de sus hijos el contar historias desde los primeros momentos de vida de sus 
hijos, e incluso durante el periodo del embarazo. 
También se les enseñará técnicas y recursos básicos de narración, así como 
se les aconsejará sobre lecturas y libros apropiados para las primeras etapas 
de la infancia, explicaba Arnau . 
Este taller se esta celebrando en el salón de actos de la biblioteca municipal, 
a las seis de la tarde, y las próximas sesiones será el día 24 de mayo. 

~ 
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i Comerr; al 
Carrer 

Para simpatizantes y ciudadanos de Vinares en general 

Se informa que el próximo domingo día 20 de mayo a partir de las 19 horas en el paseo 
marítimo (frente al Cop de Mar) se realizará una fiesta verbena - mitin del PVI (Partit de 
Vinarós lndependent) en el que intervendrá Javier Balada Ortega , candidato a la Alcaldía 
de Vinarós por el PVI, así como los miembros de la candidatura. Os esperamos 

La Escuela de Familia analizó el acoso escolar 
E. Fono/losa 
El pasado martes por la tarde, la Biblioteca Municipal de Vinares acogió una 
nueva sesión de la Escuela de Familia que organiza la concejalía de Cultura y 
Educación del Ayuntamiento y que estuvo dedicada al acoso escolar. 
El reconocido psicólogo infantil del Hospital Comarcal de Vinares Carlos 
Rodríguez Sánchez se dirigió a los padres y madres asistentes para darles 
las pautas sobre este tema de tanta actualidad, conocido popularmente como 
bullying. La Escuela de Familia es un programa de formación y apoyo a la tarea 
educativa de las familias, fundamentalmente dirigido a familias con hijos o hijas 
en edades que oscilan entre los O y los 6 años. El programa aborda una serie de 
temas vinculados a los procesos de desarrollo personal de los niños y niñas de 
estas edades tempranas, como favorecer el desarrollo motor en los diferentes 
momentos, la importancia del juego, el orden y la regularidad en la vida cotidiana, 
la alimentación y el sueño y las cuestiones de igualdad de género. 

La dama de la Coral Juvenil Sant Sebastia per a les properes testes de Sant Joan i Sant Pere, Arantxa 
Mayordomo, va estar acompanyada per familiars i companys de l'entitat en el sopar d'elecció de la 
reina del dissabte passat 
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Haz deporte. Invierte tiempo en ti mismo 
y te notarás mejor de salud, y encima 
puedes disfrutar a tope. Res~cto a tu 
economía, te sobra motivación para 
demostrar tu capacidad de generar 
dinero. Respecto al amor, no te agobies, 
la solución te va a llegar en cualquier 
momento. 

Un amor antiguo te puede poner nervioso 
recordándote alguna experiencia que 
tenías olvidada. Respecto a la salud, 
emocionalmente _pasarás de la melancolía 
a la esperanza. En asuntos económicos, 
todo lo que signifique compromiso y 
trabajo te va a ayudar a mantener con 
consistencia tus planes. 

Actualmente, tus sentimientos son 
profundos _pero te sientes algo 
maniatado. Respecto a tu salud, debes 
evitar las situaciones que amenacen tu 
armonía interna. En lo que se refiere a 
tu economía1 no tienes que tener ningún 
tipo de op1imismo desmesurado. Sé 

GEI~IIUS realista y práctico. 

Déjate llevar por los acontecimientos y 
sácale partido a tus excepcionales dotes 
diplomaticas y de persuasión. Respecto 
a la salud, frecuenta las relaciones con 
personas que sean positivas

1 
lo notará 

tu organismo. Con relación a1 dinero no 
te preocupes. Tu capacidad de riesgo es 
uno de tus grandes valores. 

--~ Tienes la urgente necesidad de renovarte, 
de buscar nuevos estímulos que te 
permitan salirte de la rutina de pareja, 
gue en el fondo es lo que más odias. 
Respecto a tu salud, debes cuidar tu 
garganta y evitar los lugares demasiado 
cargados de humo. Con relación al 
dinero, no debes ser impaciente. 

----~ Quizá vivas situaciones sentimentales 
nuevas que te permitan momentos de 
verdadero romanticismo. Respecto a tu 
salud, ten cuidado con las fieslas, con la 
bebida y con las sustancias tóxicas. Con 
relación al dinero, actualmente tienes el 
cora¡·e necesarios para combatir por tus 
obje ivos financieros. 

en condiciones de aportar 
a la gente que te rodea. 

a tu saludJ es probable que te 
oe otro modo. Ahora 
relax y tranquilidad. 

transitando por tu 
época 

Aprovecha esta nueva etapa que empieza 
paracrecerentusrelacionessentimentales. 
Respecto a tu salud, una escapada a algún 
lugar recóndito, donde nadie te pueda 
encontrar puede ser tranquilizadora para 
ti. Con relación al dinero debes encontrar 
nuevos propósitos en tu vida profesional. 

"'~~OitPIO Ahora es el momento de poder hacerlo. 

Tu vida sentimental atraviesa una fase 
de intensidad que es posible que te 
desconcierte, pero que te enseña acerca 
de ti mismo y de tu capacidad de amar. 
Respecto a tu salud, emocionalmente 
no debes reprimirte, déjate llevar. Con 
relación al dinero es posible que recibas 

,..,.,.,,..uu ingresos extras de forma indirecta. 

--~ Tus relaciones sentimentales van a ser 
muy gratificantes. Te sentirás amado 
y querido. Respe~t.o a la salud, esta 
semana vas a VIVIr una gran paz y 
sosiego interior. Con relación a tu mundo 
laboral, buena semana para solucionar 
los pequeños problemas que puedas 
tener en tu trabajo. 



los Especialistas en Mobiliario y Decoración Exterior te están esperando 
con los mejores precios en Teca, Madera Tropical, Fibra Sintética, Fibra 
Natural, Aluminio y Fo~a. Además pone a tu disposición una amplia 
exposición en Iluminación, Regalos y Textil. En Yedra lo que 
verdaderamente nos importa es la belleza exterior. 

www.yedra.polarisworld.com 

VINAROZ - CASTEllóN 

Centro 
Comercial 

e Vinaroz . . . . . . . . . . 

PARQUE COMERCIAL PORTAL DEL 
MEDITERRÁNEO • LOCALES 1 V l. N-340, KM 1049 

VINAROZ • TFNO: 901.014.419 

· MURCIA • BENIDORM • TORREVIEJA • VINAROZ • ROQUETAS DE MAR • MADRID • MIAMI • MIAMI BEACH 



Vinaros, 19 de maig del 2007 29 

La Fundacií are continuara la 
total restauració de l'arxiprestaltins al2010 
L'Ajuntament, la Fundació Caixa Vinares i l'església conformen aquesta 
fundació que rep el nom de l'arquitecte que va dissenyar el temple 

X. F. 
La Fundació Marc Volsanyes, constituida entre 
I'Ajuntament de Vinarós, la Fundació Caixa Vinarós 
i l'església i que rep el nom de l'arquitecte que va 
dissenyar el temple, donara continunat a la restau
ració de l'arxiprestal. Una restauració total que esta 
previst que finalitze l'any 201 O, data en qué se ce
lebra el quart centenari de !'arribada de la reliquia 
de sant Sebastia, segons va anunciar divendres 
passat mossén Emili Vinaixa, en el transcurs de 
la presentació del resultat de la restauració que ha 
dut a terme !'empresa Estudio Método de la Res
tauración. Un cop ja restaurat l'absis, al qual s'ha 
retornat l'aparenc;;a original, els primers treballs a 
carrec d'aquesta nova fundació seran la restaura
ció, després del període de comunions, de les dos 
capelles més próximes a l'altar que es troben en 

mal estat de conservació. En les fases successives 
es continuara amb la resta de l'església i les parets 
laterals, per una de les quals (la que dóna al carrer 
de San Cristófol) ja hi ha un estudi que ha realitzat 
la Fundació Caixa Vinarós. Actualment, s'esta re
construint, gracies a unes fotografíes de Joaquín 
Simó, el grup escultóric de I'Assumpció situat a 
la gran clau central de l'absis. El responsable de 
!'empresa Estudio Método de la Restauración, Marco 
Roca, va destacar que l'absis tenia cinc decoracions 
superposades i que la decoració original s'ha conser
vat perfectament. Roca també va destacar !'obertura 
de dos óculs de l'época barroca que han donat més 
llum al temple. D'altra banda, !'inspector de Patrimoni, 
Arturo Zaragozá, va considerar l'arxiprestal com un 
deis temples més importants de la comarca i va lloar 
les técniques de construcció de l'época. 

El director territorial d'Educació, Francisco Baila, va 
indicar que la segona fase de la restauració de la 
fa9ana barroca és imminent i es va mostrar conven-
9Ut que les noves fases d'obres poden oferir nous 
descobriments interessants. L'alcalde Javier Bala
da va felicitar l'equip de restauració i va apel·lar a 
la necessitat de l'obra perqué l'església "estava en 
un estat deplorable i necessitava recuperar el seu 
esplendor". Finalment, el presiden! de la Fundació 
Caixa Vinarós, Manuel Molinos, va indicar que Cai
xa Rural se sent orgullosa "de revertir en el poble 
de Vinarós" i que "ser patrons de la fundació ens 
dóna alegria i ens fa sentir orgullosos". 
En aquesta presentació de les obres també van 
intervenir el delegat diocesa de Patrimoni, Josep 
Maria Tomás, i el vicari episcopal d'Economia, 
Josep Maria Membrado. 

L'església és ara més 
lluminosa gracies als 

dos óculs que s'han 
destapat. Els llums 
modernistes també 
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La reconeguda escriptora alcoiana Isabel-Clara Simó va presentar el seu 
últim llibre, El caníbal, a la Biblioteca Pública , davant un nombrós públic 
(Informa: Emili Fono/losa) 

EXPOSICIÓ SUSANA LABORDA EXPOSICIÓSUSANA 
LABORDA EXPOSICIÓ SUSANA LABORDA 

Del 3 al 20 de malg Auditori Municipal 

COL· LEC CIÓ DE PINTURES AL P AS1EL 

Come~ a ter els prfmers dlbul xos a l'esc.ola d'art Da \llod. 
Luis Torres, el seu professor, 11 ensenya les dlstlntes 
tecnlques. 
El 2 de maiQ de 2003 realltza la pr1mera exposlcló, al P!'stel, 
sota el titol ' Dibul xant Impresslons•, a la sala de I'Amblt 
Cultura l d 'EI Corte Inglés de Saragossa. 
En ' La col ·lecclonlsta de moments• , titol d 'una altra de les 
seues exposlclons realltzades al pastel, presentada també al 
matel x centre, des:.Qbdx que en la seua obra al pastel hl ha 
la seua vida des del pr1nclpl. 
Algua, artlstes, xlquets , neu ... Tot. Totes les coses 1 
moments que de debó són bonlcs en la vida és el que 
Susana Labottla vol ensenyar 1 guaotlar per sempre a través 
deis colors, que és l'únlca forma que ella conelx. 

Organitza: Regidoria de Culhora 

COMPRAMOS ÁTICO 
CON 2 PLAZAS DE GARAJE PREFERENTEMENTE PARTE SUR 

DE VINAROS PARA OCUPAR MÁXIMO EL 3~ TRIMESTRE 2007 
CONTACTAR AL MÓVIL: 609.77.94.28 SR. JOSÉ 

Vinarós, 19 de maig de 2007 

AfifNDA CULTURAL 

FINS AL 20 DE MAIG. 
DE 18 A 21 HORES de DIMARTS A DIUMENGE 
A l' Auditori Municipal. Organitza: Regidoria de Cultura i 
Educació. lnauguració, 3 de maig a les 19 hores 

CONCERT de la soprano EMILIA ONRUBIA 
y del pianista JOSEPH MARDON 

DIUMENGE 13 DE MAIG, A LES 19 HORES 
Al' Auditori Municipal 
Organitza: Regidoria de Cultura i Educació i IVM 

"CUANDO SUEÑAS" 
TEATRE PER ALS ESCOLARS 
DIJOUS 17 1 DIVENDRES 18 
Al' Auditori Municipal 
Organitza: Regidoria de Cultura i Educació i IBERCAJA 

COM EVITAR UN ACCIDENT DE TRÁNSIT 
DIVENDRES 25 DE MAIG, 19.30 HORES 
CONFERENCIA a carrec de Miguel Bort Juan amb la 
presentació del seu llibre 

Al Saló d'actes de la Biblioteca Municipal 

EXPOSICIÓ DE L'ESCOLA D' ART DE VINAROS 
DE L'1 AL 10 DE JUNY 
De dimarts a diumenge de 18 a 21 hores 
Al' Auditori Municipal 
Organitza: Regidoria de Cultura i Educació 

TEATRE "EL CHOW" 
DIVENDRES 1 DE JUNY, 22.30 HORES 
A l' Auditori Municipal. Organitzen: Regidoria de Cultura i 
Cicle de Teatre Fet Ací de la Diputació de Castelló 

CONCERT DE PIEDAD NAVARRO 
DIUMENGE 3 DE JUNY, 12 HORES. 
Al' Auditori Municipal. 
Organtiza: Regidoria de Cultura i Educació 

CONCERT CORAL JUVENIL SANT SEBASTIA 
DIMECRES 6 DE JUNY, 18 HORES. 
A l' Auditori Municipal. Organitza: Regidoria de Cultura i 
Educació i Coral Juvenil Sant Sebastia 

Regidoria de Cultura · ~untament de Vinaros 

SOPAR DE OUARENTONS/ES 
El díA 16 dE JuNy, A lEs 21 'JO lt. 

PLACE S 
'---P_R_E_u_J_~___;'~O_O_€____. LIMITADES 

Sera a Casa Lina rrArbolarial 
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El consell escolar 
municipal desaprova 
la ubicació del collegi 
virtual a l'antiga 
escola Sant Sebastia 

Y. C. 
Joaquim Arnau , regidor de Cultura i Educació 
de I'Ajuntament de Vinarós, va anunciar que el 
consell municipal escolar no accepta la ubicació 
provisional del col ·legi virtual a l'antic col-legi Sant 
Sebastia. Des de la direcció territorial d'Educació, 
es va proposar que l'antic col ·legi Sant Sebastia 
acollís els alumnes del futur cinqué col ·legi de 
la ciutat mentres aquest es constru"isca. En 
l'actualitat, l'escola Sant Sebastia és la seu de 
I'Escola per a Persones Adultes i segons la 
decisió de la direcció territorial , aquesta hauria de 
traslladar-se a altres dependéncies municipals. 
Segons Arnau , el Consell creu que aquest no 
és un lloc apropiat per al col·legi virtual ja que 
durant la próxima tardor el passeig marítim estaré 
en obres, perqué no té menjador i perqué el 
pati és molt menut. És per aixó que s'adrer;:ara 
a la direcció territorial una petició formal perqué 
s'estudie col·locar el cinqué col·legi virtual en una 
altra ubicació. 
D'altra banda, Arnau va parlar de la segona edició 
del premi d'investigació Ciutat de Vinarós, al qual 
ja s'han presentat quatre treballs que optaran al 
premi de 3.500 euros pera la investigació del tema 
proposat, que sempre versara sobre Vinarós. 

SU PUBLICIDAD LLEGARÁ CON GRAN DIFUSIÓN EN RADIO 
RADIO NUEVA VINAROS 
RADIO ULLDECONA 
COPE VINAROS 
SER BENICARLO 
Y. .. EN CUALQUIER OTRA EMISORA A NIVEL NACIONAL. 

SU PUBLICIDAD MÁS EFECTIVA EN PRENSA 
DIARIET-SETMANARI 
7 DIES VINAROS Y BENICARLÓ 
CRÓNICA VINAROS 
"EL DISSABTE" BENICARLÓ ... 

SU PUBLICIDAD EN TV 
CANAL 56 COMARCA 
ULLDECONA 
CANALNORD 

Vinaros enceta amb 
exit el programa 
del voluntariat pel 
valencia 

Y. C. 
El programa de voluntariat per l'ensenyament 
del valencia ja esta encetat a Vinarós 
gracies a les sis parelles que s'han establert 
de voluntari-alumne que s'han adherit al 
programa impulsat per la regidora de Cultura i 
Educació de I'Ajuntament de Vinarós, I'Escola 
per a Adults i l'assessoria de valencia de la 
conselleria. Aquest programa pretén que les 
persones que vinguen a viure a la nostra ciutat 
i no sapiguen parlar en valencia, l'aprenguen 
i puguen adaptar-se. Per fer-ho possible, 
persones desinteressades s'oferixen a ter 
una trobada setmanal amb les persones que 
ho demanen per mantenir una conversa en 
valencia i ensenyar-los !'idioma. De moment, 
són sis els voluntaris i sis els aprenents els 
que han encetat el programa, que compta 
amb el suport d'una guia de converses per als 
aprenents. 
Els que vulguen adherir-se al programa, ja siga 
com a voluntari o com a aprenent, cal adrer;:ar
se al Servei de Normalització Lingüística de 
I'Ajuntament o a I'Escola per a Adults a l'antic 
col·legi Sant Sebastia, lloc també on es pot dur 
a terme aquestes trobades setmanals per a la 
conversa. 

FRANCISCO VAQUEA TORRES DELEGADO PROVINCIA CASTELLÓN 
REGALOS DE EMPRESA · RECLAMOS PUBLICITARIOS · IMAGEN CORPORATIVA 
PROMOCIONES FERIAS 
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Caries Santos 
va dirigir 3.000 
xiquets i xiquetes 
al Palau Sant Jordi 

Tres mil xiquets i xiquetes procedents 
de cent corals van estrenar el 
diumenge passat al Palau Sant Jordi 
una cantata que el pianista Caries 
Santos va compondre especialment 
per a la trobada que cada cinc anys 
organitza el Secretariat de Corals 
lnfantils de Catalunya. 
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Gaspar Redó, cap d'esports 

Cara y cruz para el deporte local 
Esta semana hemos ten ido una de las peores noticias deportivas, ya 
que desgraciadamente se consumió el descenso del equipo de fútbol 
sala Llangostí-P. Aguilera que después de varias temporadas luchado 
brillantemente en la primera división nacional A codeándose con equipos 
de campanillas, en la presente no ha podido superar el alto nivel que ha 
adquirido esta categoría y ha descendido a la Primera División B. 
No obstante, deseamos que su paso por esta categoría la próxima 
temporada sea efímero y suba de nuevo a Primera División. 
También el equipo juvenil de Vinarós CF después de realizar una 
extraordinaria campaña en el Campeonato Regional Juvenil perdió en el 
último partido de liga la oportunidad de poder subir a la primera categoría 
regional al caer derrotado contra pronóstico en el campo del C.D. Drac. 
Por otra parte, destacar la gran actuación del quipo del Club Tenis Vinarós 
al quedar campeón autonómico femenino por equipos. 
Y, por último, en atletismo mencionar que la atleta local Alba Sánchez 
ganó brillantemente la prueba de 5 km marcha categoría junior de la liga 
de honor femenina disputado en Lleida con un tiempo de 23'53. Eesta 
atleta participará próximamente en la Copa de Europa de marcha en ruta 
que se celebrará en Inglaterra. 

Vinarós, 19 de maig de 2007 

Rafael Marcos Simó 

Hace falta un punto 
Puntito a puntito los albiazules llegan a su meta . El empate conseguido en 
el partido que tenía pendiente frente al Vall d'Uixó y que se jugó el pasado 
miércoles en La Vilavella sirvió para sumar 36. El Borriol sólo superaría a los 
langostineros en el supuesto que consiga ganar los dos partidos que quedan 
y los albiazules los pierdan (recordar que el último partido de liga es Borriol -
Vinarós). Para evitar sorpresas desagradables de última hora hay que sumar 
1 punto por lo menos mañana frente al Sant Mateu para que no nos supere 
el Borriol ni tampoco pueda igualarnos el Alcora y tener que echar cuentas 
entre los averages particulares entre todos los implicados. Se podría llegar 
incluso a un cuádruple empate entre Borriol , Alcora, Vinarós y Benicarló o 
triple entre Borriol , Alcora y Vinarós que en ambos casos condenaría a los 
langostíneros. Por lo tanto , mañana es vital puntuar frente al Sant Mateu 
para asegurarte la permanencia y evitar al mismo tiempo el cuarto puesto por 
la cola ya que podrían haber descensos por arrastre de categoría superior 
(en 2a B dos equipos valencianos están en peligro de descender: Valencia 
M estalla y El dense). 

Los dos partidos 
Muy bueno el partido de los albiazules que pudieron y debieron por ocasiones 
llevarse los tres puntos en litigio. Muy pronto marcó Espinosa pero también 
muy rápido empataban los valleros. El segundo tiempo fue controlado en 
todo momento por los albiazules que sólo les faltó efectividad para inclinar la 
balanza a su favor. Se crearon numerosas ocasiones que no se transformaron 
y que hicieron como vulgarmente se dice internacional al portero contrario. 
En Sant Jordi fue otro cantar, fue la otra cara de la moneda y no salió nada 
de nada como muestra el resultado final. 

Importante 
A pesar de lo que indica la tabla y los registros del Sant Mateu no hay que 
confiarse y jugar con todo con tal de dejar sentenciada la permanencia. Con 
el empate es suficiente pero hay que ganar e intentar sentenciar el partido 
para evitar sufrimientos y no tener que jugárselo todo en el último partido en 
Borriol. 
El Vinarós recibe al Sant Mateu, el Borriol visita el campo del Orpesa, mientras 
que Alcora y Benicarló se enfrentan entre ellos. El campeonato se cierra 
con el ya mencionado Borriol - Vinarós, Benicarló - Orpesa y Saguntino 
-Alcora. 
En la parte alta, el Orpesa cedía su puesto en promoción al no pasar del 
empate frente al Alcora lo que viene a decir que los equipos apuran sus 
opciones y se dan resultados sorpresa y las sorpresas en el mundo del fútbol 
no siempre son agradables. Así que mañana todos al Cervol , pues la cita es 
ni más ni menos que con la permanencia. 

Juvenil 
Por su parte, el juvenil perdía su último partido en Castelló frente al Drac y 
decía adiós a toda opción de ascenso al quedar cuarto. 

PATRONAl MUNICIPAL D'ESPORTS • ACTIVITATS ESPORTIVES DEL CAP DE SETMANA 
OISSABTE, 19.05.2007 

HORA ESPORT CATEGORIA ENCONTRE LLOC 

9.30 JOCS ESPORTIUS Pavelló Poliesportiu - Pista 1 i 2 

10.00 FUTBOL INFANTIL VINAR OS CF B - ALBOCÁSSER Camp Municipal Les Capsades 

11.30 FUTBOL CADET VINAR OS CF B - ALBOCASSER Camp Municipal Les Capsades 

12.00 FUTBOLSALA INFANTIL CALA MONTERO FS- PLAYAS CASTELLÓ B Pavelló Poliesportiu - Pista 2 

16.00 FUTBOLSALA SENIOR LLIGALOCAL Pavelló Poliesportiu - Pista 2 

16.00 HANDBOL CADETMASC. HANDBOL VINARÓS- C.D.CASTELLÓ Pavelló Poliesportiu - Pista 1 

18.00 HANDBOL SENIOR MASC. C. BALONMANO VINARÓS- HANDBOL PENÍSCOLA MAESTRAl Pavelló Poliesportiu - Pista 1 

19.00 FUTBOLSALA SENIOR MASC. B LLANGOSTI VINAR OS FS- PACASA CASTELLÓ F. S. Pavelló Poliesportiu - Pista 2 

19.30 FUTBOLSALA JUVENIL MASC CALA MONTERO FS - VALL D'UIXÓ FS Pavelló Poliesportiu - Pista 1 

DIUMENGE, 20.05.2007 . . 
Ir_ - . ,.L i _ 

~ 

HORA E SPORT CATEGORIA ENCONTRE LLOC 

12.00 FUTBOLSALA SENIOR FEMENÍ CALA MONTERO FS- MISLATA FFS Pavelló Poliesportiu - Pista 1 

Aquests horaris poden variar. 
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atletisme L futbol ~~ 

Record d'Esnanva a la pista d'atletisme de Vinares 
Emilio Querol 
Aquest passat dissabte 12 de maig es va realitzar la 
primera jornada del Campionat Autonómic Individual 
a l'aire lliure en categoría cadet. Hi van participar 
nombrases atletes de clubs de tata la Comunitat 
Valenciana, que aconseguiren excel ·lents marques en 
algunes de les preves en qué participaren . Destacan! 
en primer lloc, !'espectacular marca aconseguida 
per l'atleta Rubén Ortiz Garcia del club Fent Camí 
(Mislata) que aconseguí batre el récord d'Espanya 
en salt d'al<;:ada amb una marca de 1,95 m i Laia 
Bernua del Club Playas de Castelló que aconseguí 
també proclamar-se campiona autonómica amb un 
gran llan<;:ament de martell de 47,52 m millorant 
la seua marca personal. Finalment, els nostres 
atletes no pujaren al podi , pero realitzaren un bon 
campionat, classificant-se: 4a Mar Estevan en els 3 
quilómetres marxa amb 18'01 "; 6a Rebeca Carrasco 
també en els 3 quilómetres marxa amb 18'55"; 5a 
Alba Ciurana en salt d'al<;:ada amb 1,30 m; 9a Anna 
Prats en triple amb 9,70 m, i 9a també en els 300m 
11 amb 45,7 seg, 8é Marc Adell en els 300m tanques 
amb 47,7 seg i 12é Fernando Vidal en llan<;:ament 
de martell. 
D'altra banda, al matí també es va realitzar en 
aquest cas a Castelló , el Campionat Autonómic 
Individual en categoría infantil on participaren quatre 
atletes del Club Esportiu , en qué dos esportistes 
van aconseguir proclamar-se campions autonómics. 
Leidy Hernández aconseguí el campionat amb un 
llangament de javelina de 22,18 m, millorant la seua 
marca personal , i Kevin Ripollés amb un salt de 
perxa de 2,45 m, millorant també la seua marca. 
Kevin també fou tercer en els 1 000 m obstacles amb 

Copa Catalunya de fútbol veterano 

un temps de 3'31 ". Sofia Melissa Jacques aconseguí 
la 6a posició en llan<;:ament de javelina amb 19,15 
m i Andrea Ruiz fou 5a en els 80 m tanques i salt 
de !largada. 
Per la tarda, l'atleta júnior del nostre club Andrea 
Cabré també va participar en la pista Gaetá Huguet 
de Castelló amb el Playas de Castelló en la Lliga de 
Clubs de la divisió d'honor, realitzant la cursa de 5 
quilómetres marxa i finalitzant en la ?a posició amb 
un temps de 27min 59 segons. 

Contundente victoria del equipo veterano 

5 A.V. VINARÓS C.F. 
1 A.V. TORTOSA 

A.V. VINARÓS C.F.: La alineación fue: Chimo, 
Eric, Carlos, Keita, Benja, An~ibal, Vázquez, Carbó, 
Juando, Salva, Mañanes, Visent, David, Martinez. 
Abel, Belén y Piñana. 
GOLES: Los goles fueron logrados por Mañanes 
(1 ), Piñana (1) y Salva (3). 

GasparRedó 
La pasada jornada se disputó en el campo Cerval el 
partido de ida de la semifinal de la Copa de Catalunya 
Sud entre el equipo local y el Tortosa. Los hombres que 
prepara el mister Diego Roa realizaron un extraordinario 
encuentro venciendo cómodamente al equipo de la 
capital del Baix Ebre que a pesar de realizar un buen 
juego no tuvo ninguna opción para contrarrestar esa 
importante renta de goles del conjunto langostinero que 
le podría llevar a disputar la final. 

Segona trobada atletica per escoles 
Volem recordar que el proper dissabte 26 de maig 
es realitzara a la pista d'atletisme la segona trabada 
atlética per escales. Tal com es realitza en la primera 
trabada, els alumnes deis col ·legis de la ciutat, 
realitzaran diferents preves atlétiques simulan! una 
petita competició de manera divertida, per a gaudir 
d'aquest esport com és l'atletisme. En finalitzar es 
lliuraran medalles per als equips guanyadors de les 
diferents escales. 

Maria Jesús Pablo 
La atleta local Alba Sánchez Pablo participó el pasado 
domingo en la jornada semifinal de Liga Nacional de 
Clubes de primera división representando a su Club 
Medilast Sport Lleida que resultó ser el ganador de la 
jornada clasificándose para la fase final de ascenso 
a División de Honor. Alba se proclamó vencedora 
de la prueba de 5 km marcha con una excelente 
marca personal en pista de 23'53" que corrobora su 
excelente temporada. 
Esta marchadora partirá el próximo día 18 hacia 
Leamington (Gran Bretaña), vestirá los colores de 
la camiseta nacional en los 1 O km en la categoría 
junior formando parte de la Selección española para 
participar en la Copa de Europa de marcha en ruta. 
Cuatro son los atletas de la Comunidad Valenciana 
que participarán en este importante evento deportivo, 
que junto con la Federación murciana son las que 
mayor número de atletas aportan. 
Desde el Club Esportiu Aigues de Vinarós deseamos 
mucha suerte a la Selección española. 



34 Vinarós, 19 de maig de 2007 

andbol 1 futbol __ ~------
Club Balonmano Vinarós · Copa Federación 

Puro t 'mite 
SENIOR MASCULINO 
45 C.B. VINARÓS 
12 BI~LEC ALMASSORA 12 

C.B. VINARÓS: Carlos y Marc Sanz 
(porteros), Agustín (5), Jesus (3), Sean. 
Joan (3), Rafa (9), Sacha (7), Marc 
Martorell (7), Gabri (4), Felipe (8). 

Club Balonmano Vinarós 
El resultado lo dice todo, partido de puro 
tramite para los nuestros que con bajas 
significativas y la ultima la de Sean al 
principio del partido por lesión , pasaron 
por encima del débil Almassora, 
inflingiéndoles un duro correctivo , 
pero que aun pudo ser más amplio . 
Los más veteranos como Sacha y Rafa 

estuvieron perfectos marcando cuando 
debían y dando juego a los jóvenes 
para que pudieran participar del partido. 
Destacar a nuestros jóvenes jugadores 
que cada vez van cogiendo el ritmo 
a los partidos y se nota en todas las 
acciones, algunas de gran mérito. 
Tenemos una buena base de jugadores 
para el futuro con Marc Sanz en la 
portería , Agustín, Jesús, Marc Martorell 
y Gabriel Albiol que cada día van a más. 
Felicidades y a seguir por este camino. 
Felicitar al Almassora por su 
comportamiento deportivo, ya que se 
les infringió un duro castigo. 

V TORNEO INTERESCOLAR 
"MANOLO BALAGUÉ" 

Este sábado 19 de Mayo en el Pabellón 
Polideportivo a las 10:00 horas os 
esperamos a todos los jugadores de 
los colegios de nuestra ciudad. 
El Club Balonmano Vinarós informa 
que el día 26 de Mayo de 2007 
celebraremos las Finales del V Torneo 
Escolar Manolo Balaguer. 
Esperamos gran asistencia de público 
ya que al término de los partidos se 
entregaran medallas y copas para 
todos . NO FALTES. 

COPA FEDERACIÓN 
CADETE FEMENINO 
25 COSTA VINAROS 
10 VILA-REAL 

Buen partido el celebrado en Vinarós 

el sábado 12 de Mayo . Primer partido 
y primera vi ctoria para nuestras 
chicas . 
Decir también que nos tocó el 
equipo más flojo de la competición , 
pero es ahora cuando se empieza 
todo. Lo importante es que se ganó 
y empezar con buen pie es bueno . 
El partido no tuvo mucho que decir, 
sólo que el Vinarós jugaron todas y 
que no han bajado la guardia en los 
entrenamientos. 
Se notó que faltaba tensión; la que 
habrá este sábado 19 de mayo que 
nos desplazaremos hacia Almassora . 
Equipo complicado pero con la 
esperanza de llevarnos los dos 
puntos. Esperemos que se vea un 
gran partido. Suerte 

El Sant Jordi fue muv superior al Vinaros 

6 C.F. SANT JORDI, 
O VINARÓS C.F. 

C.F. SANT JORDI: Sos, Víctor (Rufo), Ríos. Romero, 
Campos,. Collado (Rubén), Masip, Javi (Serrano), 
Botella (Monti), Cristian y Gil 
VINARÓS C.F.: Griñó, Pedro, Macip, Narcís (Manel), Cristian, 
Edu (Saúl), Marcos, Espinosa, Agus, Armando y Valentín. 

GOLES: 1-D, min 16, Óscar; 2-D, Campos; 3-0 min 40, 
Osear; 4-D, min 56, Javi; 5-0 min 65 Javi; 6-D min 80, Monti 
TARJETAS: Amarillas a Collado, Víctor, Masip y Gil, 
del C. F. San! Jordi 

El Vinarós no tuvo ninguna opción en el derbi y 
sa lió goleado del campo del Bovalar ante un Sant 
Jordi que aspira a disputar el ascenso a Tercera 
División. 

, ' 

imatges: Dani Mandragora 
http: l lwww.danimandragora.blogspot.com 

6 SANT JORDI 
O VINARÓS 

ESTADISTIQUES VINAROS C.F. 

J. G. E p G.F 

Almassora 32 18 9 5 63 

2 Vila-real C 32 18 8 6 66 

3 Benicassim 32 17 8 7 42 

4 Sant Jordi 32 16 10 6 64 

5 Orpesa 32 16 9 7 41 

6 Saguntino 32 14 12 6 56 

7 Acero 32 14 10 8 50 

8 Borriana 32 14 10 9 59 

9 Vilalamés 32 15 6 11 58 

10 Almenara 32 14 7 11 45 

11 Vall d'Uixó 32 13 5 14 47 

12 San Pedro 32 8 14 10 37 

13 Vinarós 32 8 12 12 27 

14 Benicarló 32 9 9 14 35 

15 Barrial 32 8 6 18 43 

16 Alcora 32 8 6 18 30 

17 Sant Mateu 32 7 24 19 

18 Alcalá 32 5 26 21 

G.C. PTOS. 

29 63 

28 62 

32 59 
Be ni carló Alcora 

31 58 

24 57 
Saguntino 

28 54 

34 52 
Vilafamés Borriana 

37 51 

47 51 
Al cala 

40 49 

41 44 
Vall d'Uixó Vila-real C 

41 38 

42 36 
Acero Almenara 

51 36 

61 30 
Sant Jordi Acero 

52 30 

90 10 
Vinarós 

96 8 

Benicarló 

Saguntino 

Vilafamés 

Vall d'Uixó 

San Pedro 

Sant Jordi 

Sant Mateu 

TROFEO PEÑA 
MADRIDISTA 

VINAR OS 
MÁXIMO 

GOLEADOR 
VINARÓS C.F. 

JUGADOR GOLES 

J.J. 8 

POL 4 (1 P) 

MASIP 3 

ESPINOSA 3(1 P) 

ARMANDO 2 (1 P) 

VALENTIN 

SAÚL 

CRISTIAN 

NELU 

PROPIA PUERTA 
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natació 1 tenis 
Trofeu Sant Pasqual 2007 Vila-real 

El Club Natació Vinaros -Cala Montero queda en quarta posició 
Aitor Sebastia, primer nadador del Club a aconseguir la minima per als campionats d'Espanya 

Club Natació Vinarós - Cala Montero 
El passat cap de setmana, el Club Natació Vinarós
Cala Montero es va despla¡;;ar a Vila-real per 
participar en el Trofeu Sant Pascual 2007. Aquesta 
edició eslava adre¡;;ada a les categories alevina
infantil , d'una banda, i júnior-absoluts, de l'altra. 
Els nostres nadadors van ser: Noemí López, Ana 
Roca, Maria García, Anna lbáñez, Ana Méndez, 
Judith Sanz, Noelia Vallés , Alba Garcia, Nadia Simó, 
Carla Cornelles, Silvia Barranco, Lara Guadix, Ainara 
Juanena, Marc Rubert, Sergi lbáñez, David Reverté, 
Marc Garcia, Pablo Rojo, Pau Casanova, Didier 
Boucanssot, Marc Lorca, Aitor Sebastiá, Steven 
Meseguer i Manuel Vallés. 
Es van aconseguir un total de 30 mínimes 
autonómiques. Destaca especialment l'actuació 

Club de Tenis Vinaros 

d'Aitor Sebastiá qui , en la prova de 200 m esquena, 
va aconseguir la medalla de plata. Al mateix temps, 
el seu magnífic registre de 2.18.50 li possibilitará 
participar en els propers campionats d'Espanya, ja 
que va obtenir mínima nacional. Enhorabona. 
Pel que fa al medaller, es van guanyar 4 ors, 7 plates 
i 8 bronzes. L'or va ser per a Steven Meseguer en 
100 i 200m bra¡;;a , Noemí López en 100m esquena i 
Marc Garcia en 200 m lliures. 
La plata va ser per a Marc Rubert en 1.500 m lliures 
i en 200 m papallona, Marc Garcia en 400 m lliures, 
Aitor Sebastiá en 50 i 200 m esquena, Noelia Vallés 
en 1 00 m papallona i Carla Cornelles en 200 m 
esquena. 
Quant al bronze, les 8 medalles van ser Silvia 
Barranco en 50 m papallona, Maria García en 50 

las jugadoras, campeonas autonómicas 
Club de Tenis Vinarós 
El proyecto deportivo para la temporada 2007, 
que Ángel Verge Aragonés, como presidente del 
Club de Tenis Vinarós, y su junta directiva vienen 
desarrollando, va tomando forma. Colocarse entre 
los mejores clubes de la Comunidad Valenciana y de 
esta manera formar parte de la elite de los clubes del 
tenis valenciano, ya es una realidad. 
El Equipo Absoluto Femenino, del Club de Tenis 
Vinarós, logró el pasado fin de semana proclamarse 
campeón autonómico del XXXII Campeonato de 
la Comunidad Valenciana por Equipos de Clubes 
Absolutos Femeninos, en una brillante confrontación 
en la que nuestras jugadoras remataron la buena 
actuación que venían teniendo durante esta 
temporada. 
Para la disputa de esta final , nuestras jugadoras han 
tenido que medirse a las representantes de los clubes, 
Tenis Borriana y Tenis Almenara en la primera fase y 
en la segunda fase a las jugadoras de Club de Tenis 
Elda de Alacant, Club de Tenis Ford de Almussafes y 
Club de Tenis Sax, accediendo a la disputa de la final 
ante el equipo del Club de Tenis Dénia. 

Club de Tenis Vinarós, 3- Club de Tenis Dénia, O 
Las jugadoras del Equipo Absoluto Femenino, del Club 
de Tenis Vinarós, disputaron el pasado fin de semana 
la final del Campeonato de la Comunidad Valenciana 
por Equipos de Clubes Absolutos Femeninos, con 

una confrontación difícil y complicada 
dado el nivel de juego de sus rivales y lo 
avanzado de la competición. 
La jugadora vinarocense n° 1 Vanesa 
Manya se media a la n° 1 de Dénia, 
Sara Jiménez, y tras dos horas y media 
de partido, Vanesa venció por 6/3 5/7 
6/2, sufriendo como es en ella habitual 
lo indecible, pero controlando en todo 
momento el partido, pese a perder el 
segundo set, se afianzó en su juego y 
no dio opción a su rival en el tercero , 
desplegando un tenis de fuerza y 
efectivo, que le llevó a la victoria en su 
partido. 
Elena Caldes, jugadora n° 2 del Club 
de Tenis Vinarós, venció por 6/2 6/1 a 
Almudena Devesa. Elena desplegó toda 
su gama de golpeos. Jugo tácticamente 
perfecto, empleando sus armas con golpes seguros 
y sobre ambos lados de la pista, desplazando 
constantemente a su oponente, y cerrando sus 
jugadas con voleas ganadoras o con dejadas 
increíbles, a la que su oponente nada podía hacer y 
dando una lección de tenis a su oponente y a todos 
los que allí estaban. 
Nuestra jugadora n° 3 Rita Verge resolvió su encuentro 
por 6/3 6/1 , ante Paula Pastor, en un partido de 
nervios al principio, que fueron desapareciendo al 

m lliures, Aitor Sebastiá en 100 m esquena, Steven 
Meseguer en 50 m bra¡;;a, David Reverté en 100 m 
lliures, Noemí López en 100m lliures i 200m estils, i 
Carla Cornelles en 50 m esquena. 
La classificació final del trofeu va ser la següent: 
1° C.N. Ferca- San José 184 punts 
2° C.N. Vila-real 168 
3° C. Aquátic Castelló 164 
4° Club Natació Vinarós - Cala Montero 156 
5° C.N. Benicarló 140 
6° C.N. Catarroja 134 
7° C.N. Petrer 132 
8° Castalia Castellón Costa Azahar 98 
9° C. Sirenas Catarroja 92 
10° C.N. Turis 78 
11° C.N. Delfín 48 

coger confianza la vinarocense en el servicio, que le 
llevó al distanciamiento en el primer set, con puntos 
directos constantes a lo largo del partido, no dando 
opción a su rival , mandando en todo momento sobre 
el desarrollo del encuentro y obteniendo una clara 
victoria. 
Tras este punto el equipo alcanzaba los tres puntos 
necesarios para vencer en la eliminatoria y así 
alcanzar el título de campeón del XXXII Campeonato 
de la Comunidad Valenciana por Equipos de Clubes 
Femeninos. Enhorabuena a nuestras jugadoras. 
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rallye 1 futbol base 1- basquet 
1 Rallve de Regularidad Vinaros-Ermita ~ ..... ~~~"""~.,..-¡ 
Misericordia-Vinaros para coches históricos 

ASOCIACION DE VEHÍCULOS HISTÓRICOS MAESTRAT (AVAM) 
El domingo se celebró con gran éxito de participación (44 vehículos inscritos) 
el 1 Rallye de Regularidad Vinarós-Ermita Misericordia-Vinarós, para coches 
históricos (antigüedad superior a 25 años desde su matriculación). La prueba que 
ha sido organizada por la Asociación de Vehículos Históricos Maestrat (AVAM) 
con sede en Vinarós se ha celebrado con total normalidad . 
Con exacta puntualidad se han desarrollado las dos mangas que componía la 
prueba una de subida y otra de bajada a la ermita desde la calle Maria Auxiliadora , 
a la altura de la piscina. Asimismo, se ha celebrado una prueba voluntaria de 
habilidad consistente en zigzaguear vehículos sobre conos y maniobras de 
aproximación del vehículo . 
En la prueba de regularidad han resultado ganadores los siguientes participantes 
1° clasificado: Ángel Sans de Ulldecona, con Ford Munstag con 94,3 puntos 
2° clasificado: Vicente Piquer de Alcañiz, con Fiat Spring del 1968, con 98,6 
puntos 
3° clasificado: Juan Eduardo Albiol de Vinarós, con Seat 600 O de 1965 con 110,4 
puntos. 
4° clasificado: José López de Vinarós, con Volkswaguen, con 128,6 puntos. 
En las pruebas de habilidad han resultado ganadores los siguientes participantes 
1° clasificado: Eduardo Ruano Lores, de Peniscola, con Citroen C 15 
2° clasificado: José Luis Llago, de Valencia , con Porche 911 
3° clasificado: Juan Eduardo Albiol , de Vinarós , con Seat 600 O 
Terminadas las pruebas, todos los asistentes se han desplazado a Peniscola, 
dando colorido con sus antiguos vehículos a la concurrida Ciudad en el Mar, y en 
el restaurante El Mañico han celebrado una comida de hermandad y entregado a 
los postres los diferentes trofeos y acreditaciones en la participación. 

laura Jornet, en las IV Jornadas de Tecnilicación de lF 2 
Ana Belén Álvaro dirigirá el trabajo individualizado. La alero del C.B. 
Vinarós Augimar, Laura Jornet, es una de las 24 jugadoras seleccionadas 
por la Federación Española de Baloncesto (FEB) para participar en la 
cuarta edición de las Jornadas de Tecnífícacíón de Liga Femenína-
2, que se celebraron del 11 al 13 de mayo en la ciudad de La Coruña. 
Durante estos días de convivencia se intercalaron el trabajo técnico en cancha 
con las jugadoras y las sesiones de trabajo con todos los entrenadores de cada 
uno de los equipos que han participado en la presente temporada en la Liga 
Femenína-2, entre los que se encuentra Ray Santana, técnico del Vinarós. 

Ana Belén Alvaro. 
entrenadora de la Selección Alevín Femenina de la Comunidad Valenciana, será, 
junto con Betty Cebrián, la responsable de dirigir ese trabajo individualizado en 
pista para que los entrenadores puedan seguir las evoluciones de las promesas 
de Liga Femenina-2. Miguel Angel Carbó, jugador de los veteranos del Vinarós C.F., tiene en su 

hijo un buen heredero en los asuntos del deporte. 
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Andrés Albiol 

Aguas tranquilas 
Al rico langostino vinarossenc 

Semana con unas aguas apacibles en que sólo un flojo viento de mistral sopló 
algunos días. Nuestra flota artesanal faenó normal en todas las pesqueras, en 
especial los trasmalleros, ya que capturaron muchos langostinos. 
Los catorce barcos arrastreros llevaron a lonja todas las jornadas escamarlans 
a 35 €/kg, ca/amaret a 40, 1/ur; de 4 a 12 (según calidad), pe/udes a 6, mol/ a 7, 
caragols a 1 O, raps de 4 a 8, jurioles, escrites y cananes a 3, molieres, vetes y 
congres a 2 y esparral/s y morral/es a 1 . 
Las embarcaciones cerqueras el lunes entre quince pillaron 1.800 cajas de 
sardina a 15 €/caja (12 kg) y 50 de boquerón a 70 . El martes, veinte traíñas 
desembarcaron 5.500 cajas de sardina a 16. Y el miércoles, veintitrés 
barcas atraparon 1. 700 cajas de sardina a 11, de caballas 100 a 20 y de 
jureles 300 a 1 O. La procedencia era : cuatro de Vinarós, dos de Borriana, 
dos de Altea , una de Alacant, una de Barcelona , una de V. i La Geltrú, dos 
de Aguilas, cuatro de Carboneras, cuatro de Mazarrón y el resto del Grau 
de Castelló. 
La flota de barquitas de los artes menores la mayoría cala sus redes de tiret 
en busca del langostino. Por suerte este periodo semanal en que ha afectado 
la luna nueva, las extracciones han sido muy buenas. Hubo xarxer que en una 
calada pescó cerca de 100 kg de estos emblemáticos mariscos vinarocenses. Se 
cotizaban de 26 a 36 €/kg. Otros han operado con trasmallos de plástico tras las 
apreciadas orades de ración, o sea, de medio kilo la pieza. Se valoraron a 7. De 
pala han capturado poca a 29 y de rom empetxinat algunos a 35. 
Un par de langosteros arribaron tres jornadas para llevar este gran crustáceo a 
52 €/k. y //amanto/ a 35. 
La recolecta de pulpo raquero con cadufo sigue floja a 5 €/kg. 
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Estrella roja 

Crida l'atenció pel seu color roig rajola intens, encara que a vegades pot ser 
d'un to ataronjat. 
La seua grandaria no sobrepassa els 25 cm. Una vagada neta i seca, després 
d'envernissar-la pot servir pera decoració. 
En castalia se li coneix per estrella espinosa roja. En francés étolile de mer 
rouge. En alemany purpurestem. 1 en anglés red starfish. De nom científic 
Echinaster sepositus. 
Pertanyent a la classe Asteroidea és un equinoderm de simetría radial. Té un 
disc central xicotet. Posse'ix 5 bra9os llargs i arredonits, pero en rares ocasi
ons en pot tindre 6 o 7. La seua part dorsal és reticular i de superficie blana. 
La boca esta al centre de la part inferior. Té soles ambulacrals capa9os de 
tancar-se. Les plaques esquelétiques unidas per músculs li donen rigidesa 
inferior. De pell rica en glandules també esta plena de minúsculas espines 
d'1 ,5 mm de llarg, que una vagada marta no s'aprecien. La pell pot produir un 
moc amb granulacions. 
Maduren a l'agost i setembre per cessió lliure d'espermatozoides i ous en 
les aigües del mar. Els mascles per a efectuar este acte s'alcen del substrat 
sobre la punta deis seus bra9os i expulsen !'esperma. Al cap de vint 20 dies 
surten larvas natatorias. 
Són uns animals que es desplacen lentament gracias als milers de ventases 
que tenen a la part inferior deis bra9os. Apoca poc s'arrosseguen pels esculls 
a la recerca d'aliment, en especial esponges, plantes, carronya. Pot atacar un 
bivalva abra9ant-lo i abrir-lo amb violencia a copia de for9a i pressió per mitja 
de les ventases, per després aplicar-li una secreció digestiva que tara pols la 
carn i després succiona les partículas del musclo, etc. 
Viu d'1 a 200m de profunditat en llocs rocosos i de prats de tot el Mediterrani. 
La seua preciosa coloració escarlata brillant li dóna un toe original a la macro
fauna del nostre litoral. 
Si se li secciona un bra9 el pot regenerar, així com d'un bra9 trencat pot créi
xer la resta del cos. 

Un palangrero pilló muchos /lobarros a 28 €/kg. 
Y otro marrajero capturó con este arte de anzuelos unos 4.000 kg de atunes, 
siendo la mayoría ejemplares de 25 kg, que se subastaron sobre los 7 €/kg, algún 
bonito del norte a 5 y varios emperadores a 15. Según los pescadores pescaron 
estas tonyines por aguas cercanas a Mallorca. 

···· ESTADÍSTICA MARZ0\'200!l . -~ 

PECES Ras pallón • f ¿-. 338 Sorella 
~ .. , .. ~t~?! 

TOTAL 1 r -. 977 3.696 
Alaxta 156.582 Kg Lenguado 

,.._ ~ ..:·· 
827 Bacaladilla 

. . 
3.364 ~~ 

...... MOLUSCOS 
Boquerón 3.893 Sargo 

. 
1.002 Llisa • 58 Calamar 538 

Melva 6 Lliri 
jll 

129 Pagre/denton 1 . 71 Sepió puxa 631 
M aira 3.178 Lubina 333 Rata 33 Pota 763 
Raya 1.244 M abre 361 Palometa 164 Si pi a 688 
Batoieos 3 Aran ya 848 Corva 70 Polp roquer 1.527 
Besugo 129 Pagel 973 Miseria 388 Polp blanc 4.303 
Burros 263 Peluda 901 Peix de rei 112 Palpa 87 
Boga 182 Pez espada 185 Mamona 135 Almeja 71 
Caballa 3.589 Pescadilla 9.501 Varios 73 Cargol 848 
Cintas 2.255 Rap 5.680 TOTAL 279.821 TOTAL 9.456 
Congre 261 Aspet 38 CAl l :r ACEOS 
Gall 270 Rodaballo 85 Cranc 1.183 ReSuMeN P'OA MOI!1ALIOALES 
Dorada 1.158 Rubios 321 Cigala 234 ARRASTRE 70.677 
Escualos 118 Salmonete 6.496 Llagostf 85 CERCO 215.236 
Móllera 2.853 Morralla 3.861 Galera 1.846 PALANGRE 579 
Gallineta 150 Sardina 53.703 Llagosta 318 TRASMALLO Y OTRAS 6.481 
Jurel 12.617 Mero 22 Bogavante 32 TOTAL PRODUCCIÓN 292.973 
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AJUNTAMENT DE VINARÓS 
LA REGIDORIA DE BENESTAF. SOCIAL INFORMA: 

SOL UCITUD DE RECONEIXEMENT 
DE LA SITUACIÓ DE DEPENDENCIA 
1.- QUE S'E!',i'ÉN PER DEPENDENCIA: 

Vinarós, 19 de maig de 2007 

La Hermandad de Nuestro 
Padre Jesús Cautivo y Ntra. 
Sra. de la Merced de Vinarós 

Segons t ~le i 39/2006, de 14 de desembre, de la 
Promc .u de I'Autonomia Personal i Atenció a les 
Persones en Situació de Dependéncia (BOE núm. 299, 
de 15 de desembre del 2006), s'entén per dependéncia: 
l'estat de caracter permanent en qué es !roben les 
persones que, per raons derivades de l'edat, la malaltia 
o la discapacitat, i lligades a la falta o a la pérdua 
d'autonomia fisica, mental, intel ~ectual o sensorial, 
necessiten l'atenció d'una altra o altres persones o 
ajudes importants per a realitzar activitats basiques de 
la vida diaria o, en el cas de persones amb discapacitat 
intel·lectual o malaltia mental, d'altres suports per a la 
seua autonomia personal. 

SERVE! GRATUir DE RECOLLIDA DE PODA A VINARÓS 
L'AJUNTAMENT DE VINARÓS POSA EN MARXA UN NOU SERVE! 
DE RECOLLIDA D'ESPORGA 1 RESTES DE PODA PER A LES 
URBANITZACIONS DE LA COSTA NORD 1 COSTA SUD. 

Hace un llamamiento a los jóvenes de ambos 
sexos, a los que les guste tocar la corneta y 
formar parte de nuestra BANDA DE CORNETAS 
Y TAMBORES, que tiene más de 12 años de 
existencia EL SERVE! ÉS EXCLUSIU PERA PARTICULARS. 

PER FACILITAR LA RECOLLIDA CAL FER EL SEGÜENT: OFRÉCEMOS: instrumento, uniformidad y 
aprendizaje, con clases elementales de música 
impartidas por MIGUEL MEDINA y auxiliado 
por FRANCISCO JAVIER GARRIT. No tienes 
que pagar nada, tú sólo debes poner: ilusión y 
seriedad. Del resto se encarga la Hermandad. 
Animaros y pasar por nuestras oficinas situadas 
en la calle Centelles número 15 bajo, los martes 
y viernes de 20:00 a 21 :00 horas. También 
podéis llamar por teléfono al 606.89.38.67 y 
preguntáis por Alejandro. Os esperamos. 

- DEPOSITAR LES RESTES ENTRE LES 22.00 h DEL DIUMENGE 1 
LES 7.00 h DEL DILLUNS, APILADES 1 PREFERIBLEMENT LLIGADES. 
LES FRACCIONS DE MIDA MENOR (GESPA PER EXEMPLE) ES 
DEPOSITARAN EN BOSSES.* 

El grau de dependéncia determinara en quina mesura 
es podra ser beneficiari de les prestacions i cataleg de 
serveis d'atenció previstos en la Llei. 

-DEPOSITAR EN LLOCS VISIBLES DE L'AV. FRANCISCO J. BALADA 
(CTRA. COSTA NORD) 1 AV. FRANCISCO BAILA (CTRA. COSTA SUD). 
NO S'HAURÁ D'IMPEDIR LA CIRCULACIÓ NI DIFICULTAR LA VISIBILITAT 
DE VIANANTS 1 VEHICLES. 

2.- TRAMITACIÓ DE LA SOL LICITUD: 
Les persones interessades a obtindre el grau de 
dependéncia, poden dirigir-se a I'Equip Social Base 
de I'Ajuntament (PI. San! Antoni, 19-baixos) a fi de ser 
informades i d'arreplegar l'imprés de sol·licitud. Després 
l'haura de presentar al PROP junt amb la documentació 
següent: 

* LES BOSSES ES PODRAN RECOLLIR GRATU"iTAMENT EN ELS 
SEGÜENTS ESTABLIMENTS COL ·LABORADORS: 
- RESTAURANTTIC-TAC 
- SUPERMERCAT VICENTICA 

La Junta de Gobierno 

- SUPERMERCAT QUATRE CAMINS 

- Informe de salut. 

-CENTRE D'AUTORENTAT VINARÓS 
- RESTAURANTE EL VAGO ORGANITZA BLOC VINARÓS 

- Fotocópia compulsada del DNI del sol ~icitant. - OFICINA D'INFORMACIÓ 1 TURISME 
- Certifica! d'empadronament del sol ~icitant. 
- En el cas que el sol·licitant dispose de Certifica! de 
Minusvalidesa, fotocópia compulsada d'este. 
En el cas que el sol ·licitant actue a través de 
representan! legal o guardador de fet, també s'aportara 
la documentació següent: 

CENTRO ARAGONÉS DE VINARÓS 
Dissabte 19 de maig, a la pla9a 
del Mercat de Vinarós, a partir de 
les 11 del matí, festa infantil amb 
titelles, repartiment de polos, 
globus i moltes més sorpresas. 
Us hi esperem! 

- Acreditació de la representació legal. 
- Fotocópia compulsada del DNI del representan! legal 
o guardador de Iet. 

Librada López Mira/les 
Regidora de Benestar Social i Sanitat 

Se recuerda a socios y simpatizantes que 
el día 21 de mayo se abre el plazo de 

inscripción para la excursión de primavera 
de los días 16 y 17 de junio. 

CONCEJALÍA DE EDUCACIÓN 
ADMISIÓN DE ALUMNOS. CURSO ESCOLAR 2007/2008 
EDUCACIÓN INFANTIL Y PRIMARIA, EN CENTROS DE PRIMARIA 
ENTREGA Y PRESENTACIÓN DE SOLICITUDES. EN EL CENTRO ESCOLAR 

CALENDARIO 
• Presentación de solicitudes: ............................ .......... ...... ... del 21 al 28 de mayo.* 
• Publicid.ad de listas provisionales: .................................... hasta el 6 de junio. 
• Plazo de reclamación ante el C. E. del Centro ..... ........... . hasta el 12 de junio. 
• Publicidad de listas definitivas: ........ ......... ..... .................. hasta el14 de junio. 
• Plazo de reclamación ante el C. E. Municipal. ................. del16 al 21 de junio. 
• Formalización de la matricula .. ..................... ........ .. ........ .. hasta el 26 de junio. 
* Las fechas comunicadas por la Administración educativa fueron del 21 al 25 de mayo, y 
asi se hizo constar en las cartas remitidas a los padres. Posteriormente fueron modificadas 
por la Dirección Territorial quedando del 21 al 28 de mayo. 

DOCUMENTACION 
Debe presentarse únicamente en el Centro que se solicita en primer lugar. Las instancias 
gratuitas se facilitarán en el mismo Centro escolar. 
1. Fotocopia del D.N.!. de padre, madre o tutor. 
2. Ultimo recibo de agua, luz o teléfono o contrato de alquiler. (Si no hay coincidencia con 
la dirección, se solicitará certificado Residencia, expedido por el Ayuntamiento. 
3. Puede presentarse el domicilio de trabajo del padre y de la madre, para lo cual se 
presentará documento que acredite la relación laboral y domicilio del lugar de trabajo. 
4. Fotocopia del libro de familia de la unidad familiar. 
5. Titulo de familia numerosa. Se aportará fotocopia del titulo expedido por la Conselleria 
de Trabajo y Asuntos Sociales. 
6. Certificado de discapacitades. Se aportará fotocopia de la Certificación de la Conselleria 
de Trabajo y Asuntos Sociales. 
7. Para los padres que no den autorización al centro para solicitar directamente los datos 
fiscales a la Agencia Tributaria, se deberá presentar fotocopia de la Renta del año 2005, o 
certificado de la Agencia Tributaria de no estar sujetos al impuesto. 
8. Padres desempleados. Certificado deii.N.E.M. 

ATENCIÓN: LA PRESENTACIÓN DE MÁS DE UNA INSTANCIA DE 
SOLICITUD Y LA FALSEDAD DE LOS DATOS Y LA DOCUMENTACIÓN 
APORTADA IMPLICARÁ LA ESCOLARIZACIÓN DE OFICIO 

ASSOCIAC/Ó CULTURAL 
"AMICS DE VINARÓS" 

St.Ramón, 13 
Apartat de Correus 262 

12500 VINARÓS - Castelló 
e-mail: amicsdevinaros@hotmail.com 

ASSEMBLEA GENERAL 
CONVOCATÓRIA 

LLOC: UNIÓ DE MÚTUES. San! Francesc, 67 
OlA: 9 de juny del 2007 
HORA. 19 hores en primera convocatoria, i 19.30 en segona 

ORDE DEL OlA 

1. PROPOSTA 1 CONSTITUCIÓ DE TAULA 
2. LECTURA 1 APROVACIÓ, SI PROCEDIX DE L'ACTA DE L'ASSEMBLEA 
ANTERIOR. 
3. INFORME DEL TRESORER: 
Estat de situació. Pressupostos anuals d'ingressos i despeses 
Pressupost i previsions peral curs 2007. 
4. INFORME D'ACTIVITATS. 
Publicacions: Mare Nostrum 
Certámens: Narrativa Curta W. Ayguals d'lzco 
Exposicions i Conferéncies 
Altres Activitats: Fono! l. 
5. INFORME DEL PRESIDENT 
Memoria anual d'activitats 
Realitzacions i Projectes 
6. PROPOSTES DE LA JUNTA DIRECTIVA 1 VOTACIÓ SI PROCEDIX 
Modificació quota Jubilats i de soci Juvenil. Proposta de quota especial: 1 O € 
anual 
Elecció de la candidatura a les dos places de vocal vacants d'acord en els 
Estatuts 
7.PRECSIPREGUNTES 
8. COMIAT. 

EL SECRETAR/ 
Vinarós, 9 de maig de 2007 
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Aquest projecte l'organitza la Regidoria 
de Joventut de I'Ajuntament de Vinarós. 
Es tracta dones d'una iniciativa municipal 
que pretén cobrir les necessitats d'aquells 
pares i mares que treballen, en primer lloc, 
així com oferir un recurs lúdic i educatiu 
de qualitat per als més menuts, per tal que 
tinguen una educació "no formal" en el seu 
temps lliure. 
Es tracta d'un programa d'activitats 
socioculturals adr~t a xiquets i xiquetes 
de 5 finS a 12 .anys. 
Aquesr- projecte consta- d'tlna éreé 
d'educacl6 infantil i de do~ állers 
específics on s'organitzen grups, per 
coHegis i edats. 
El projecte es realitzara en un deis col·legis 
públics de Vinarós, en el pavelló municipal 
i en la plalja. 
A més, es realitzaran algunas excursions 
que estan per determinar, pero que solen 
ser a llocs apropiats per a grups i edats 
concrets (Port Aventura, Oceanografic, 
granja - escota, circuit d'Aventura de 
Morella ), son els llocs suggerits per 

enguany. 1 pera les colónies, com sempre, 
l'alberg Ca la Jepa de Prat de Compte. 
Ja s'informara en el seu moment de tetes 
aquestes activitats. 
Per inscriure els xiquets i les xiquetes heu 
de seguir el següent ordre: 
1.- Educació Infantil (amb cinc anys 
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Educació infantil: dia 4 de julio! a les 
9.15 h. Sortida a les 13.15 h (recol/ida 
d'uniformes e/ día 3 de julio/, de 1 O a 13 h , 
cal portar e/ fu// rosa). 
1 r, 2n i 3r: dia 5 de juliol a les 9.30 h. 
Sortida a les 13.30 h (recollida d'uniformes 
el di a 4 de julio/ de 1 O a 13.00 h , cal portar 

complits) els dies 21, '22, 3::i 24 nfci ··~iU~~~"--·-:-'-'":~~;.,~-, .... ~,~~:-.--~ 
2.- 1r i 2n 13r: els áteS '25,"'28, 29 i 30 de 

1NSCRIPCIÓ: de 10.30 a 
14.00h a la Biblioteca Nova. 
Llistes d'admesos : tauler d'anuncis de la 
Biblioteca el 8 i 1'11 de juny. 
Reclamacions i aportació de 
documentació que falta: 12 i 13 de juny. 
PREUS: 
1 quinzena (12,02 €) 
1 mes (24,04 €) 
Uniforme: camiseta: 3,01 €, pantal6: 4,21€, 
gorra: 1,80 € 
Uniforme complet: 9,02 € 
DATES DE COMENCAMENT: 

* 1 té:-::dia tt::de juUol a les 9.30 tr. 
Sortida a-~13.30 h (recollida d'uniformes 
el di a 5 de julio/ de 1 O a 13.00 h , cal portar 
el fu// rosa). 
A partir del dia 9 de julio!, es posara a 
disposició deis pares i les mares que ho 
necessiten un servei d'hora "canguro" que 
comen~ra a les 8.15 h i al migdia acabara 
a les 14.30 h. Per tal de sol·licitar aquest 
servei cal que ho demaneu per escrit, 
quan matriculeu els xiquets i acrediteu la 
necessitat. 
Cal que respecteu aquestes normas per 
tal d'evitar incidents i malentesos, tora 
deis horaris establerts no es matriculara 
a ningú, així com a cap menor de 5 
anys. 

lOTA LA INFORMACIÓ DE 

VINARÓJ A INTERNET: 

http: // n ews. vi na ros. n et 

La ONG Delwende al Servicio de la Vida comunica que, debido a las 
obras que se están realizando delante de la puerta principal del colegio 
Ntra. Sra. de la Consolación, no fue posible la realización de la TÓMBOLA 
SOLIDARIA prevista para los días 11 y 12 de mayo. Próximamente, se 
comunicarán las fechas de su realización. Gracias. 

DeLweV\,ck c{Lez 
l4 VI-os e{ e vLc{ l4 

s L vvLe 11\,c{ o l4 

vvüLes c{e 
vLc{t4s Nota informativa 

de la redacció 
Dissabte 26 de maig, dia de reflexió de les 
eleccions municipals i autonómiques, no 
es publicara cap escrit deis partits politics 
ni tampoc cap opinió de caire politic i/o 
electoralista, ni qualsevol tipus de publicitat 
relativa a les eleccions. 

Joventuts Musicals de Vinarós els informa 
que avuí dissabte 19 de maig a les 21.00 h, a 
l'arxiprestal de Vinarós, tindra lloc un concert 
d'orgue a carrec d'Ana Aguado. 

A¡j IÁ.cl Cl V\-OS. Cl 

que s.ea V\, VV<..tk 1-tazte s.oc~o 

www.delwende.org 

L'INSTITUT LEOPOLDO QUEROL INFORMA: 
Als exalumnes de l'IES Leopoldo Querol que poden passar a 
recollir per secretaria els títols de: 

GRADUAT EN EDUCACIÓ SECUNDARIA 
BATXILLERAT 

CICLES FORMATIUS 
Deis cursos 2003-2004 i 2004-2005 

Així com als exalumnes d'anys anteriors que no han recollit els 
títols. 
Horari secretaria: al matí, de dilluns a divendres de 9.00 a 13.45 h 
A la tarda, dilluns i dimarts de 16.00 a 18.00 h 

La direcció 
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ESQUELES 

íf Rogad a Dios por el alma de 

Don Santiago Milian Boix 
Que falleció cristianamente en Valencia a los 

81 años de edad, habiendo recibido los 
Santos Sacramentos y la Bendición Apostólica . 

E.P.D. 

Sus afligidos: Esposa María Presentación; sus hermanas 
Solín y Ester; sobrinos y demás familia ruegan 

una oración por el eterno descanso de su alma. 

Se celebrará una Misa Recordatorio hoy Sábado 19 
a las 20 horas en la Iglesia Arciprestal. 

Vinoros, Moyo 2007 

~ FUNERARIA JULIAN \© TANATORIO SAN SEBASTIAN 

Frente Plaza de Toros Vinaros , 
TELEFONO 24 HORAS 

964 41 09 09 
Móvil 608 66 20 39 

AGENCIAS EN TODA LA PROVINCIA 
SERVICIOS PARTICULARES Y DE COMPAÑÍA 
PRESUPUESTO SIN COMPROMISO 

Nota informativa 
de la redacció 

Dissabte 26 de maig, di a de reflexió de les eleccions 
municipals i autonómiques, no es publicara cap 
escrit deis partits politics ni tampoc cap opinió de 
caire politic i/o electoralista, ni qualsevol tipus de 
publicitat relativa a les eleccions. 

Edita : 
Ajuntament de Vinaros 

Consell de redacció : 

Directora: 
Marian Fonellosa Torres 

Subdirector: 
Xavier Flores Royo 

Cap de redacció: 
Yolanda Ciares González 

Redactors: 
Andrés Albiol Munera 

Gaspar Red<'> Juan 

Col·laboradors: 
Rafa Marcos 
Vicent Ferrer 

Emili Fonollosa 
Salvador Quinzá 

Centres Educatius 

Administració i subscripcions: 
Editorial Antinea, Tel. 964 452 012 

ele : antinea@inicia .es 

Publicitat: 
A qualsevol de les agéncies de pu

blicitat o al teléfon 964 451 935 
lmpressió : 

A. G . Castell Impresores S.L. 

ANIVERSARIS 

Vinoros, MGyo 2007 

Vinarós, 19 de maig de 2007 

íra• Aniversario de 

Miguel Beltrán Piñana 
Que falleció cristianamente en Vinoros 

el dio 24 de Moyo de 1999, o los 66 años de edad. 

E.P.D. 
Sus afligidos: Hijas, hijos politicos, nietos, hermano, 

hermanos politicos, sobrinos y demós familiares 
ruegan le tengan presente en sus oraciones. 

Se oficiaró una misa en su memoria, el Jueves 24, 
a las 7'30 tarde en la Parroquia de Santa Magdalena. 

ífl 0 Aniversario de 

Teresa Gonzólez Hidalgo 
Que falleció cristianamente en Vinoros 

el dio 19 de Moyo del 2006, o los 37 años de edad. 

E.P.D. 
TU FAMILIA, CON MUCHiSIMO WIÑO TE RECORDAREMOS SIEMPRE. 

Se celebraró una Misa Aniversario 
en la Iglesia Santa Magdalena hoy Sóbado a las 19,30 horas. 

Vinaros, MtJyo 2007 

Uegó con tres heridas 
la del amor, la de la muerte, la de la vida. 

1 ° Aniversario de la muerte de 

Enrique de Rooy 
6.4.1936. 19.5.2006 

Tu estarás siempre en mi corazón. 
Tu esposa, familia y amigos. 

Vinarbs, MDyo 2007 

La redacció del Setmanari recorda que tots aquells escrits 
que s'envien per a la seua publicació han d'adjuntar una 
fotocopia del DNI. A més a més, preguem que es done un 
telefon de contacte. 

C/ Dr. Fleming , 6 , 12500 Vinaros 
Dipósit legal: CS-298-84 

Tirada : 2 .500 exemplars 

IMPORTANT 
Aquesl selmanari no accepla com a seues 
les opinions expressades pels col·laboradors. 
que tenen !'exclusiva responsabilital del text 
publica! ambla seua firma, ni es fa responsa
ble de l'autenticitat de la publicitat. 
Vinarós agraeix lotes les col ·laboracions. 
pero adverteix que els originals a les dife
rents seccions no podran sobrepassar les 30 
linies de !letra Times New Roman (cp.12), 
excepte en el cas de partits polítics, que 

tindran una extensió máxima de 40 línies . 
En !'original , hi haurá de constar la firma i 
figurar el nom, cognoms, domicili , teléfon , 
fotocopia del DNI de !'autor, o bé, en el cas 
d'entitats, del representan! responsable. No 
s'admetran pseudonims. La direcció no es 
comprometa publicar les col ·laboracions que 
arriben després del dimarts a les 13 hores. 

Per corTeu electrónic: 
diariet@vinaros.org, 
disquet i, en última instáncia, en paper. 

Els escrits que requerisquen resposta sois 
s'admetr.i un tom de réplica. 



PISOS DE 1,2 y 3 HABITACIONES CON PISCINA, 
SOLARIUM, GIMNASIO Y PLAZAS PARKING 

NI.GTII!~A A PA.TI. DI! 300 €/n1es 
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AUTOS USOS 
AUTO RES-TEL. 902 02 09 99 
VINARÓS-MADRID 
CADA DIA: 09,45, Diumenge: 22.15 
MADRID-VINAROS (dissabte): 01.00 
CADA DIA: , 15.00 , 
AUTOS MEDITERRANEO SA 
Tel. 964 220054-964 220536-964 221507 
VINARÓS-CASTELLÓ PER AUTOPISTA 
Cada dia de la setmana per autopista, parades a Vinarós (Riu, av. 
Uibertat, Hospital), Benicarló (Casal), Castelló (Residéncia, Estadi, Bar 
Roca, Farola, Estació Bus) i viceversa en sentit rontrari. 
Sortides de Vinarós per autopista: 08.30, 15.00, 22.00 h (10 minuts 
abans des del riu) 
Sortides de Castelló per autopista: 6.20, 13.00, 
20.10h 
VINARÓS-CASTELLÓ PER N-340 
8,20, 13,20 i 19,05. 
Parades a Vinarós (Riu, Picasso), Benicarló (Casal), Santa 
Magadalena, Alcala, Torreblanca, Orpesa, Benicassim, Castelló 
(Residencia, Estadi, Bar Roca, Farola, Estació Bus) i viceversa en 
sentit rontrari. Sortides Castelló: 8, 15, 13,20, 19,00 
Feiners de dilluns a dissabte indusivament. 
VINARÓS-BENICARLó-PENÍSCOLA 
Sortides de Vinarós (església): 6.45, de 7.30 a 22.00 h cada !renta 
minuts ( 1 O minuts abans de Riu) 
Sortides des de Penísrola: 7.30, 8.15, de 9.00 a 23.00 h cada 30 
minuts. 
PENÍSCOLA-BENICARLÓ-HOSPITAL-VINARÓS 
Sortides de Penísrola (cada dia de la setmana ): 7.30, 8.15, 9.30, 
10.00, 11.00, 11 .30, 12.30, 13.00, 13.30, 14.30, 15.30, 17.00, 18.30, 
21 .00h 
Sortides de !'Hospital (cada dia de la setmana): 8.15, 9.00, 10.15, 
10.45, 11 .45, 12.15, 13.15, 13.30, 14.00, 15.15, 16.15, 17.45, 19.00, 
21 .30 h. 
VINARÓS-SANT MATEU 
(de dilluns a divendres no festius) 
Parades a Vinarós (Riu, Picasso, Hospital), San! Jordi, T raiguera, la 
Jana, Canet (Canet-Vinarós 7.55 h 1 Vinarós-Canet 17.50 h), San! 
Mateu. 
Sortides de Vinarós: 8.00, 13.30, 16.00, 18.00 (10 minuts abans de 
Riu). 
Sortides de Sant Mateu: 6.30, 9.00, 14.45, 17.00 h 
VINARÓS-CATÍ (de dilluns a divendres no festius) 
Parades a Vinarós (Riu, Picassso, Hospital) 
Sortides de Vinarós: 18.00 h (10 minuts abans de Riu) 
Sortides de Catí: 6.00 h 
VINARÓS-MORELLA 
(de dilluns a divendres no festius) 
Parades a Vinarós (Riu, Picasso, Hospital) 
Sortides de Vinarós: 8.00, 16.00 h (1 O minuts abans de Riu). Efectuara 
transbordament a Sant Mateu. 
Sortides de Sant Mateu: 7.45, 16.00 h. Efectuara transbordament a 
SantMateu. 

HORARI DE MISSES TREN S 

AUTOCARES HIFE SA-TEL. 902119814 
SORTIDES DES DE VINARÓS 
DE VINARÓS A BARCELONA 
(Parada en Diagonal / Metro id Numancia): de di. a dv.: 6.05, 
6.55, 8.35, 13.00, 17.15 h. Ds., dg. i festius: 6.55, 17.15 h 
VINARÓS, CASTELLÓ 1 VALENCIA: 
7.30 h de dilluns a dissabtes per autopista 
(dissabtes per carretera) 
VINARÓS A SARAGOSSA: 
07.00 h de dilluns a dissabte per carretera. 15.30 h diari per 
carretera. 
DES DE SARAGOSSA 
PER CARRETERA: Des de Saragossa de dilluns a 
dissabte feiners10.45, 15.30. Diumenges i festius 21 .00 
hores. PER AUTOPISTA: 7.00H diari. 
DE VINARÓS A ULLDECONA, LA SÉNIA 1 
ROSSELL: 
12.30, 17.00 h de dilluns a divendres feiners. 
VINARÓS A VITÓRIA-BILBAO 
{enllaya Saragossa): 07.00 hdedl. ads. percarretera. 15.30 
h diari per carretera. 
VINARÓS A CASTRO-LAREDO-SANTANDER 
(enllay a Saíc!QDSSa): 07.00 h de di. a ds. percarretera . • 
DE VI NA ROS A TUDELA-SANT SEBASTIA 
(enlla~ a Sara¡¡ossa): 07.00 h de di. a ds. percarretera. 
DE VINAROS A PAMPLONA 
(enlla~ a Saragossa) 07.00 h de di. a ds. per carretera. 15.30 
h diari per carretera. 
DE VINARÓS A TORTOSA: 
de dilluns a divendres: 6.05, 7.00, 7.45, 1 0.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 17.15, 18.00, 19.00, 19.45h.Dissabtesfeiners: 
7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00, 17.15. Diumenges i 
festius tarda de feiners: 7.00, 9.00, 15.30, 17.00, 17.15 h 
SORTIDES DIRECCIÓ A VINARÓS 
DES DE BARCELONA: 
de dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.15, 
21 .00 h Dissabtes laborables: 11 .00, 15.00, 21 .00 h 
Diumenges i festius: 11.00 i 21.00 h 
DES DE SARAGOSSA: 
de dilluns a dissabtes laborables: 10.45, 15.30 h. Diumenges 
i festius: 21.00 h 
DES DE CASTELLÓ: 
de dilluns a dissabtes per autopista ( dissabte per 
carretera)15.00 h 
DES DE VALENCIA: 
de dilluns a divendres per autopista: 14.00 h. Dissabtes 
carretera: 13.30 h 
DES DE TORTOSA: 
de di. a dv.: 6.15, 8.20, 11 .30, 13.15, 14.25, 14.30, 14.45, 
17.30, 19.00, 19.55, 22.25 h. Dissabtes feiners: 6.15, 8.20, 
10.35, 13.15, 14.25, 19.00 h. Diumenges i festius tarda de 
feiners: 10.35, 12.40, 18.30, 0.05 h. 

Parroquia arxiprestal de 
I'Assumpció: 

DIRECCIÓ BARCELONA 

Laborals : 
9.00 i 20.00 h 
Festius: 
9.00, 1 0.30, 12.00 i 20.00 h 
Convent Divina Providencia: 
Laborals: 
19.30 hFestius: 9.30 h 
Parroquia de Santa Magdalena: 
Laborals: 
8.30 i 19.30 h 
Diss: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h 
El Carrne deis Mariners: 
Festius: 10.15 h 
Residencia de Sant Sebastia: 
Laborals. 9.00 h 
Festius: 10.00 h 
Església Evangélica (St Josep 69) 
Diumenges: 11.00 h 
Dimarts estudi bíblic: 20 h 
Església Evangélica (av. 
Tarragona) 
Dimecres: 20.00 h 
Diumenge: 18.00 h 
SantRoc: 
Dissabte 20.30h 

TREN SORTIDA CIRCULACIÓ 
Regional.. .. .... ..... .... .. .... . 07.10 ... ...... Diari 
Arco. .. .. .... ... ..... ....... ....... 11.25......... Diari 
Talgo. .. .... .. ..................... 14.30......... Diari 
Arco.. ........... ...... ... ....... .. 16.38. .. .. . . . . Diari 
Arco..... ......................... . 18.20......... Diari 
Talgo............ ..... ... .... ...... 18.36......... Diari 
Regional........................ 18.53........ Diari 
Arco.... ... ............. ... ........ 21.29.... .. .. . Diumenge no 
Arco. ..... ....... ...... .... .... .... 22.02......... Diumenges 

AUTOBUSOS URBANS DE VINAROS 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinarós-Zona Nord (Melocotón): 
A partir de les 8.20, cada 40 minuts, última les 21 h 
Zona Nord (Melocotón)-Vinarós: 
7.30 i 8.40 i després cada 40 minuts. Última les 21 .20 h 
Vinarós - Zona Sud Cala Puntal 
A partir de les 8.20 a les 21 h, cada 40 minuts 
Zona Sud Cala Puntai-Vinarós 
7.40 i 8.40, després cada 40 minuts fins a 21.20 h 

FARMACIES DE GUARDIA 
HORARI DE GUÁRDIES 

de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 
contacteu amb la Po licia Local: Tel. 964 407 704 

c. Pont, 83 
zona turística nord 

19 demaig SANZ 
20 de maig VALLS 
21 demaig MATEU 
22 de maig TORREGROSA 
23 demaig MARTÍNEZ 
24 de maig FERRER 
25 de maig ROCA 

c. Sant Francesc, 103 
av. Llibertat, 9 

av. País Valencia, 15 
pi. Sant Antoni, 39 
c. Sant Francesc, 6 

BIBLIOTECA FELICITA ... 
L'horari de la biblioteca és 
de dilluns a divendres de 
10.00 a 13.00 hores i de 
17.00 a 20.30 hores i els 
dissabtes de 10.00 a 13.00 
hores. 

19 Ciríaca 
20 Bernardí i Basilissa 
21 Virgínia 

La biblioteca esta situada 
a la pla¡;:a de I'Hort deis 
Escribano s/n. 

22 Rita, Quiteria i Júlia 
23 Desideri 
24 Maria i Susanna 
25 Beda 

TELEFONS 
Ajuntament. ... .... ..... ... ... .... ........ .... .. . 
Policía Local. .... ... ...... ... .. ........ ... ... . .. .. ..... . . 
QuarterGuardiaCivil. .... ..... .. .......... .......... . . 
HospitaiVinarós( centraleta i habitacions ) ... . 
Hospital Vinarós (cita previa) .... ....... ...... ... . 
Ambulancia Creu Roja (urgencias) ... .. .... ... . 
Ambulatori. .... .......... ..... ........ ...... .... .... .. . 
Pare Bombers .... .. ... ... ... .. .... ... .. ..... ..... ....... . 
Emergencies ....... ..... .. .... .. ....... ..... ... .. .... ... . 
Creu Roja Castelló ......... ....... .... ... ..... ......... . 
Se u Creu Roja Vinarós ........ .. .. ... ... ... ..... .. ... . 
lnformacióalconsumidor ... .. .. ... .... ............ . . 
1 nformació i T urisme .... ... ....... .. ................ .. . 
Oficina PROP ... ..... ..... ............. .... ...... .. ... ... . 
Cultura ........ .. ......... ... ..... .. ... ...... ... ... .... ... . 
Biblioteca .... ....... ..... ........... ...... .. ....... .... . . 
Ermita de la Misericordia ... .... ... ..... .. .. .... .... . 
ITV. .. .... ..... .. .... .. ........ ... ....... .. ......... .. .. ... . 
Hisenda ....... ...... .... .. ... .... ........ ... .. ........ . . 
Oficina d'ocupació ..... .. ..... .... ... .... ......... .... . 
Hospital General de Castelló ...... ..... ..... .. .. . . 
Hospital La Fe (Valencia) .... .... .... .... .. ..... .... . 
Seguretat Social. ......... .... ........ ..... .. ..... .. ... . 
RadioTaxiVinarós ............... ....... ... .... .... .. .. . 
Aigües de Vinarós U TE. .... .. ..... ..... ..... .... .... . 
Telegramas pertelefon ............ .. .... .. ...... .. .. . 
Servei de recollida d'animals perduts ........ . 
Servei de recollida d'aparells electrics i 
mobles en desús .. ... .... .. ........ ...... ..... .. .. .... . . 

DIRECCIÓ VALENCIA 

964 407700 
964 407704 
964 407140 
964 477000 
964 477160 
670 008932 
964 453400 

085 /964 460222 
964 222222 
964 724850 
964 459464 
964 453334 
964 453334 
964 456234 
964 407961 
964 459590 
964 456847 
902120013 
964 402211 
964 450516 
964 726500 
96 3862700 
964 451350 
964 455151 
964 407767 
964 222000 
964 450007 

964 407803 

TREN SORTIDA CIRCULACIÓ 

Regional. ......... ..... ....... .. 07 .20... ...... Ds. i dg. no 
Regional..... ...... ........ .. ... 08.28.. ....... Dissabte 
García Larca (dg.)......... 09.58... .... .. Diari 
Arco ................. .............. 11.52 ...... ... Diari 
Regional...................... .. 12.19 ....... .. Diari 
Arco...................... ......... 12.50......... Diari 
Talgo..... ..... .................... 13.50......... Diari 
Regional Express.. .. ...... 13.56......... Diari 
Arco......... .... ... ...... ......... 15.43......... Divendres 
Talgo. ... ........ .. ...... ........ .. 16.48 ......... Diari 
Arco. .... ..... ................... .. 18.58 ......... Diari 
Regional. ....... ............ .... 19.03 ......... Diumenge 
Arco. .... .... ..... ... ... .. ......... 20.57 .... ..... Diari 

Telefon: 902 24 02 02 

CAPS DE SETMANA 1 FESTIUS 
Vinarós-Zona Nord: 
9.30-10.40-11.50-13.00-17.40-18.50-20.00 
Zona Sud-Vinarós: 
9.50-11 .00-12.10-13.20-16.50-18.00-19.20- 20.20 
Vinarós-Zona Sud: 
9.00-10.10-11.20-12.30-17.10-18.20-19.30, 20.40 
Zona Sud-Vinarós: 
9.15-10.25-11 .35-12.45-17.25-18.35-19.45-20.55 



• ~-Vinarosplaza es vivir el confort 
es mar, es ciudad de una gran vivienda 

Información en Vinarós: 
Tel.: 964 40 12 11 
C/Febrer de la Torre, 10 - 12500 Vinaros 
También abierto Sabados y Domingos 
de 10 a 14 h. 

Información en Zaragoza: 
Tel.: 976 23 16 66 
C/Coso, 66, entr. C - 50001 Zaragoza 

lnfo@vinarosplaza.es 
www. vinarosplaza.es 

Amplias viviendas de 2 y 3 dormitorios con 

espaciosas terrazas. Localización inigualable 

junto al mar, en el centro de la ciudad. 

PROMUEVE: 

.. ••• • BRIFISAINTERNACIONAL 
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